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Klopp, TeKniK DireKTÖrlüK
KAriYerini SonlAnDırDı
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protesto

edildi
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TürK oKçuluĞunDA ‘rüYA’
pAriS’Te gerçeĞe DÖnüŞTüahmet sandal 6’da

KÖŞE YAZILARI 
UZUN OLDUĞUNDA
OKUNMUYOR MU?

ali değermenci 7’de

MESCİD-İ AKSÂ ŞEHİDİ 
İSMAİL HANİYE’NİN 

ARDINDAN

ceVApSız SorulAr!Tahran’da uğradığı alçak suikast sonucu hayatını kaybeden Hamas lideri İsmail Haniye’nin ölümü, arkasında cevapbekleyen birçok soru bıraktı. Bu yüksek profilli suikast sonrası gözler İsrail’e karşı intikam yemini eden İran’a çevri-lirken, Tahran’da Haniye için cenaze töreni düzenlendi. Hamas lideri, bugün Katar’ın başkenti Doha’da defnedilecek

Gazze’de aylardır devam eden ve 40 bin kişinin öldürüldüğü soykırımda 3 oğlu ve 4 to-
rununu kaybeden Hamas lideri İsmail Haniye’nin İran’da uğradığı suikast sonucu öldü-
rülmesin ardından Tahran'da cenaze töreni düzenlendi. Törene on binlerce kişi katıldı.

güDümlü füzeYle mİ VurulDu?
n tErÖr devleti İsrail, çok yüksek profilli birsuikast ile dünya gündemini sarstı. HamasSiyasi Büro Başkanı İsmail Haniye, İran’ınbaşkenti Tahran’da uğradığı suikast sonucuhayatını kaybetti. Hamas’tan yapılan açıkla-mada, Haniye’nin kaldığı evin bir güdümlüfüzeyle vurulduğu iddia ediliyor. SaldırıdaHaniye’nin yanı sıra koruması da hayatınıkaybetti. İran devlet televizyonu, Haniye’yeyönelik suikastın sınır ötesinden gerçekleş-tirildiğini duyururken, yarı resmi TasnimHaber Ajansı ise Haniye’nin başkent Tah-ran’ın kuzeyinde gazilere ait özel bir konut-ta hava saldırısıyla hedef alındığını aktardı.

İrAn’A meSAj mı VerİlDİ?
n HanİyE, suikasttan önce gerçekleştirdiği te-maslarda, İran’ın yeni Cumhurbaşkanı Me-sut Pezeşkiyan ve İran dini lideri AyetullahAli Hamaney ile bir araya gelmişti. İsmailHaniye’nin İran’da öldürülmesi bu ülkeyebir mesaj olarak görülürken, İran’ı da zorduruma soktu. Öte yandan İran’da yaşananbu büyük güvenlik zafiyeti tüm dünyadadikkat çekti. Yeni cumhurbaşkanının yeminisonrası yaşanan suikast, İran’ı küçük düşür-dü. İran Başsavcılığı, suikastın tüm yönleri-nin incelenmesi, olası ihmal veya hatalarlailgili yasal işlem yapılması, faillerin tutukla-nıp yargılanması talimatını verdi.

Yerİne Kİm geçeceK?
n İsMaİl Haniye için Tahran’da cenaze törenidüzenlenirken, cenazenin bugün Katar’ınbaşkenti Doha’da defnedileceği belirtildi.Haniye’nin öldürülmesinin ardından yerinegeçecek isim konusunda çeşitli iddialar bu-lunuyor. İlk akla gelen isim Hamas’ın Gaz-ze’deki lideri olan Yahya Sinvar. Bir diğerisim ise İsrail hapishanelerindeki Filistinlimahkumlardan sorumlu isim Zahir Cebarin.En kuvvetli aday ise daha önce bu görevi ya-pan ve Haniye’nin yakın arkadaşı Halid Me-şal. İran basınında, Meşal’in atandığı iddiaedilirken, konuya ilişkin henüz Hamas’ınresmi kanallarından bir açıklama yapılmadı. 

KAfAlArDA Soru İŞAreTlerİ
n HaMas liderinin öldüğü suikasta ilişkin aklagelen sorular arasında, bu saldırının nasılyapıldığı, kullanılan füzenin nasıl radara ya-kalanmadığı ve 3. bir ülkeden atılma ihtima-li bulunuyor. Bu çerçevede akıllara ilk olarakgeçmişte bu tip saldırılarda rol aldığı bilinenABD üretimi “R9X Hellfire” füzesi geliyor.Füze El Kaide lideri Eymen El-Zevahiri gibiisimlere karşı kullanılmıştı. “l İsrail, Hani-ye’nin konutunu nereden biliyordu? l İs-tihbarat nereden geldi? l Saldırıda hangisilah kullanıldı? l İran’da güvenlik zafiyetimi var? l Saldırı neden İran’da yapıldı?”şeklindeki sorular da yanıt bekliyor. / 7’dEn HanİyE, suikasta kurban giden ilk Hamas lideri değil.‘Mühendis’ lakaplı Yahya Ayyaş’ın cep telefonu elindepatlamıştı. Eski siyasi lider Halid Meşal ise Ürdün’deMossad ajanları tarafından zehirlenmişti. DöneminÜrdün Kralı Hüseyin’in ve ABD Başkanı Clinton’ınçabasıyla İsrail Ürdün’e panzehiri sağlamış, Meşalkurtulmuştu. Hamas’ın dini lideri Şeyh AhmedYasin, Gazze’de bir camiden çıkarken helikop-terden atılan bir füzeyle öldürülmüştü. Hedefalınan diğer isimler ise Abdülaziz El Rantisi,Adnan El Gul, Nizar Rayan, Said Seyyamve son olarak Salih Aruri olmuştu.

Vurulan ilk Hamas
lideri Haniye değil

Vurulduğu bina
n HaMas lideri Haniye’nin suikasta uğradığı 6katlı binanın fotoğrafı ortaya çıktı. Fotoğraftabinanın füzenin hedefi olan bölümünün hasaraldığı ve yeşil bir örtüyle kapatıldığı görülü-yor. Bina, Tahran’ın kuzeyinde, resmi törenleriçin kullanılan Sadabad Sarayı’na yakın bir ko-numda ve gazilere hizmet veren bir yapı.

ed-Dayf da 
öldürüldü

n tErÖrİst İsrail ordusu, 13Temmuz’da Gazze’de yerin-den edilmiş Filistinlilerin sı-ğındığı güvenli bölgeye ger-çekleştirdiği saldırıda hedefaldığı Hamas’ın si-lahlı kanadı İzzed-din el-Kassam Tu-gaylarının lideri Mu-hammed ed-Dayf’ınölümünü doğruladı-ğını ileri sürdü. İsrail’in yerin-den edilmiş on binlerce Filis-tinlinin sığındığı güvenli böl-geye düzenlediği saldırıda ya-rısı kadın ve çocuk en az 90Filistinli yaşamını yitirmişti.
İsrail'e 

saldırı emri

n CuMHurBaŞkanı Recep Tayyip Erdoğan,Katolik Hristiyanların Ruhani lideri ve Va-tikan Devlet Başkanı Papa Fransuva ile birtelefon görüşmesi gerçekleştirdi. ParisOlimpiyat Oyunları açılışının bir bölü-münde sergilenen gösterilerin infiale yolaçtığını ve tepkilere neden olduğunu ifadeeden Erdoğan, insanları birleştirme ama-cıyla düzenlenen olimpiyat oyunlarındadini değerlere meydan okunmasının, sap-kın propagandaların yapılmasının, dünya-nın sürüklendiği ahlaki çöküntününalarm zili olduğunu kaydetti.
n Fİlİstİn’dE yaşayan Müslümanlar veHristiyanların huzur bulması için geç ka-lınmadan insanlık ittifakı olarak hareketegeçilmesi gerektiğini söyleyen  Cumhur-başkanı Erdoğan, Hamas lideri Haniyesuikastı ile Lübnan’a yapılan saldırının İsrail’in tüm bölge, dünya ve insanlık içinbir tehdit olduğunu bir kez daha ortayakoyduğunu belirtti. Erdoğan, Papa Fran-suva’nın, İsrail’e destek veren ülkelerlesaldırıların durdurulması ve kalıcı barışınsağlanması için yapacağı görüşmelerinfaydalı olacağına inandığını belirtti./ 6’da

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Vatikan Devlet Başkanı Papa Fransuva ile telefon-da görüştü. Erdoğan, görüşmede Paris Olimpiyat Oyunları ları açılışındakigösterileri ‘ahlaksız’ olarak nitelendirirken, infiale yol açtığını ifade etti

Ahlaksız gösteriler 
infiale yol açıyor

n yüksEk Askeri Şura (YAŞ) toplantısı CumhurbaşkanıErdoğan başkanlığında yapıldı. Toplantıda, Erdoğan ta-rafından imzalanan kararlara göre; Türk Silahlı Kuvvet-leri’nde komuta kademesi değişmedi. Bu yıl görev süre-si tamamlanacak olan Deniz Kuvvetleri Komutanı Ora-miral Ercüment Tatlıoğlu’nun görev süresi bir yıl uzatıl-dı. Alınan kararlara göre; 23 general ve amiral bir üstrütbeye, 77 albay ise general ve amiralliğe yükseltildi.

YAŞ kararları açıklandı
Süper

Kupa'nın
hakemi 

belli 
oldu
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2. Dünya Savaşı 
sonrası en büyük takas

İstanbul'un 
enflasyonu

yine arttı
nHayat pahalılığı ve yüksek

enflasyon derken vatan-
daşın cebindeki para eri-
meye devam ediyor. İstan-
bul ticaret odası’na göre,
İstanbul’da yıllık enflas-
yon temmuzda yüzde 72,8
olarak kaydedildi. Hazi-
randa yüzde 3,42 olan ay-
lık enflasyon temmuzda
yüzde 4,21’e yükseldi.

Temmuz ayının 
zam şampiyonu 

limon oldu
ntEMMuz ayında markette

fiyatı en çok artan ürün
yüzde 36,2 ile limon oldu.
limonu yüzde 32,9 ile
elma, yüzde 13,9 ile yu-
murta takip etti. üretici
ile market arasında fiyat
makasının en fazla açıldı-

ğı ürün ise yüz-
de 420,5 ile ha-
vuçta görüldü. Şener'in oğlu 

anneannesini
öldürdü

n Eskİ bakanlardan Abdüllatif Şener’in oğlu Bedirhan Şener, rehin aldığı annean-nesini silahla vurarak öldürdü. Şener, gözaltına alınırken olayın yaşandığı sıra-da sokağa çıkarak polislerden yardım isteyen Abdüllatif Şener, oğlunun psiko-lojik sorunları olduğunu belirtti. Şener ise cezai ehliyetinin olup olmadığınıntespiti için 3 hafta Bilkent Şehir Hastanesi Psikiyatri Hastanesi’ne sevk edildi.

Silahlı saldırgan 
1 polisi şehit etti
nkastaMonu’da uyuşturu-

cu bağımlısı olan İsmail Ba-
yam (32) adlı saldırgan, ihbar
üzerine olay yerine gelen po-

lislere tabancayla ateş açtı.
saldırı sırasında polis memu-
ru ahmet Şahan şehit olurken,
polis memuru arif ay yaralan-
dı. silahlı saldırgan ise öldürü-

lerek etkisiz hale getirildi. 

n atatürk Olimpiyat Stadyu-mu’nda 3 Ağustos Cumartesigünü Galatasaray ile Beşiktaşarasında oynanacak 2024Turkcell Süper Kupa müsaba-kasının hakemleri belli oldu.Saat 20.45’te başlayacak mü-sabakayı Atilla Karaoğlan yö-netecek. Karaoğlan’ın yardım-cılıklarını ise Abdullah BoraÖzkara ve Volkan Ahmet Na-rinç yapacak.

n Mİllİ İstihbarat Teşkilatı (MİT) koordinasyonunda ABD ile Rus-ya arasında Ankara’da casus takası gerçekleştirildi. Takas edilentutuklular arasında Wall Street Journal muhabiri Ivan Gershc-kovic de bulunuyor. Esenboğa Havalimanı’nda gerçekleşen ope-rasyon kapsamında, ABD’den 2, Almanya, Polonya, Slovenya,Norveç ve Rusya’dan birer uçak olmak üzere 7 uçak ile 26 kişiTürkiye’ye nakledildi. 2’si çocuk 10 rehinenin Rusya’ya, 13 rehi-nenin Almanya’ya, 3 rehinenin de ABD’ye nakli sağlandı.

n İran dini lideri Ali Hamaney’inİsrail’in doğrudan vurulmasıiçin emir verdiği iddia edildi.İran’ın Haniye suikasti sonrasıne kadar güçlü bir şekilde kar-şılık vereceği ise be-lirsizliğini koruyor.Değerlendirilen se-çenekler arasındaYemen, Suriye veIrak gibi müttefikgüçlerin bulunduğu koordine-li bir saldırı olduğu aktarıldı.İranlı yetkililer, Haniye suikas-tını kendi güvenlik aygıtlarınabir hakaret olarak görüyor.

02ISTIKLAL-01.qxp_Layout 1  1.08.2024  17:32  Page 1



22 AĞUSTOS 2024 CUMASAĞLIK

Doğru bölümü seçmek için kendinizi tanıyın 

ORTODONTİ HAKKINDA DOĞRU BİLİNEN YANLIŞLAR 

Gençler için üniversite tercihlerinin, hay
atlarının dönüm noktalarından biri olarak 
kabul edildiğini belirten uzmanlar bu 
kararın, gelecekleri ve meslek hayatları üz
erinde büyük etkilere sahip olduğuna 
dikkat çekiyor. 

 
Üniversite tercihlerini yaparken dikkat 

edilmesi gereken durumlara değinen 
Uzman Klinik Psikolog İnci Nur Ülkü, “Ken
dinizi tanımak, doğru bölümü seçmek için 
önemlidir. Hangi alanlara ilgi duyduğunuzu 
keşfedin.” önerisinde bulundu. Üniver
siteler ve bölümlerle ilgili detaylı araştırma 
yapılması gerektiğini ifade eden Uzman 
Klinik Psikolog İnci Nur Ülkü, ailelerin ter

cih sürecine ne kadar dahil olması gerektiği 
konusunu da değerlendirdi. 

 
Üsküdar Üniversitesi NPİSTANBUL Has

tanesi Uzman Klinik Psikolog İnci Nur Ülkü, 
üniversite tercihlerinde gençlerin doğru 
tercih yapması için dikkat edilmesi 
gerekenleri anlattı. 

 
Hangi alanlara ilgi duyduğunuzu keşfedin 
 
Gençler için üniversite tercihlerinin, hay

atlarının dönüm noktalarından biri olarak 
kabul edildiğini belirten Uzman Klinik 
Psikolog İnci Nur Ülkü, “Bu karar, gelecek
leri ve meslek hayatları üzerinde büyük 

etkilere sahiptir. Üniversite tercihleri 
yapılırken, birey için doğru seçimlerin 
yapılması oldukça önemlidir.” dedi. 

 
Üniversite tercihlerini yaparken dikkat 

edilmesi gereken durumlara değinen İnci 
Nur Ülkü şunları dile getirdi: 

 
“Kendinizi tanımak, doğru bölümü 

seçmek için önemlidir. Hangi alanlara ilgi 
duyduğunuzu keşfedin. Tercihlerinizi ya
parken ‘ben ne olmak istiyorum, 10 yıl 
sonra hangi işi yaparsam mutlu olurum?’ 
sorularını kendinize sorabilirsiniz. Üniver
site seçimi, bireylerin ilgi ve tutkularını göz 
önünde bulundurmayı gerektirir. Tutkulu 

olduğunuz bir alanda eğitim 
almak, öğrenme sürecini daha 
keyifli hale getirir. Hatta yalnızca 
öğrenme sürecini daha keyifli 
hale getirmekle kalmaz, aynı za
manda motivasyonunuzu artırır 
ve eğitim sürecinde 
karşılaştığınız zorlukları daha 
kolay aşmanıza yardımcı olabilir. 
Ayrıca, tutku duyduğunuz bir 
konuyu öğrenirken, doğal bir şek
ilde daha fazla bilgi edinme ve 
kendinizi geliştirme arzusu 
taşırsınız, bu da akademik 
başarıyı destekler.” 

 
Seçeceğiniz bölüm ilerideki iş 

hayatınızda size nasıl katkı 
sağlayacak?  

 
Bireylerin kariyer hedeflerini 

net bir şekilde belirlemelerinin 
önemine vurgu yapan Uzman 
Klinik Psikolog İnci Nur Ülkü, be
lirsiz hedeflerin üniversite hay
atında memnuniyetsizliğe yol 
açabileceği uyarısında bulundu. 
“Seçeceğiniz bölümün, ilerideki iş 
hayatınızda size nasıl katkı 
sağlayacağını düşünün.” diyen 
İnci Nur Ülkü mezuniyet sonrası 
istihdam olanakları hakkında da 
araştırma yapmanın önemine 
dikkat çekti ve şöyle devam etti:  

 
“Ayrıca, üniversite hayatınız boyunca, 

kariyer hedeflerinizi destekleyen ağlar kur
mak ve pratik deneyim kazanmak da 
önemlidir. Staj imkanları, öğrenci kulüpleri 
ve sektörel etkinlikler gibi fırsatlar, hem 
akademik hem de profesyonel gelişiminiz 
için faydalı olabilir. Bu tür deneyimler, hem 
kariyer hedeflerinize ulaşmanıza yardımcı 
olabilir hem de mezuniyet sonrası iş bulma 
sürecinde avantaj sağlar.” 

 
Üniversitelerin olanakları araştırılmalı 
 
Üniversite tercihleri yapılırken bilgi sahibi 

olmanın, araştırmanın ve danışmanın, 
bireylerin doğru kararlar vermesine 
yardımcı olacağını dile getiren Uzman 
Klinik Psikolog İnci Nur Ülkü, “Hangi alan
larda çalışabileceğiniz, iş bulma oranları ve 
sektörün gelecekteki trendleri hakkında 
bilgi sahibi olmak, eğitim sürecinizin so
nunda kariyer yolunuzu belirlemede size 
rehberlik eder. Ayrıca, mezuniyet sonrası 
alabileceğiniz ek eğitimler ve sertifikalar 
gibi fırsatları değerlendirmek, profesyonel 
gelişiminizi destekleyebilir.” dedi. 

 
Üniversite hayatının sadece derslerden 

ibaret olmadığını söyleyen Uzman Klinik 
Psikolog İnci Nur Ülkü, sözlerini şöyle 
sürdürdü: 

 
“Tercih etmeyi düşündüğünüz üniver

siteyi ziyaret ederek kampüs kültürü, 
sosyal etkinlikler ve öğrenci toplulukları 
hakkında bilgi alın. Üniversitenin sosyal 
hayatı, çeşitli kulüpler, organizasyonlar ve 
etkinlikler hakkında bilgi edinmek, üniver
site deneyiminizi zenginleştirebilir. Bazı 
üniversiteler, uluslararası değişim pro
gramları, yurtdışı staj imkanları ve dil 
öğrenme fırsatları sunar. Eğer uluslararası 
bir deneyim veya yabancı dil becerilerinizi 
geliştirmek istiyorsanız, tercih etmeyi 
düşündüğünüz üniversitenin bu tür imkan
larının olup olmadığını değerlendire
bilirsiniz. Üniversitenin mezuniyet sonrası 
iş bulma oranları, kariyer danışmanlığı 
hizmetleri ve mezunlarla olan bağlantılar, iş 

hayatına geçişinizi kolaylaştırabilir. Mezun
ların kariyer yollarını ve iş bulma süreç
lerini araştırarak, üniversitenin size 
sunduğu destekleri değerlendirebilirsiniz.” 

 
Gençler ailelerinin yanlarında olduğunu 

hissetmeli 
 
Aile beklentileri, toplumsal baskılar ve 

çevresel etkilerin, üniversite tercihlerini 
yönlendirebileceğini ifade eden Uzman 
Klinik Psikolog İnci Nur Ülkü, “Bu yüzden, 
bireylerin kendi isteklerini ve tercihlerini 
belirlemeleri için içsel motivasyonu 
güçlendirmeleri önemlidir. Özgürlük hissi 
ve kendi kararlarını alma yetisi, gençlerin 
üniversite seçiminde daha iyi sonuçlar elde 
etmelerini sağlar. Bu dönemde aileler, genç
lerin tercihlerinde önemli bir rol oynaya
bilir. Ancak, aileler hangi durumlarda 
sürece dahil olabileceklerine doğru karar 
vermeli.” dedi. 

 
Gençlerin bu süreçteki kararlarında, 

ailelerin yanlarında olduğunu hissetmeleri 
önemli bir etken olduğuna vurgu yapan 
Uzman Klinik Psikolog İnci Nur Ülkü, söz
lerini şöyle tamamladı: 

 
“Aileler, çocuklarının ilgi alanlarını, 

yeteneklerini ve hedeflerini anlamak için 
açık iletişim kurmalı ve onları ce
saretlendirmeli. Farklı üniversiteler ve pro
gramlar hakkında çocuklarıyla birlikte bilgi 
toplayabilir, kampüsleri ziyaret edebilir ve 
olanakları inceleyebilirler. Bu, gençlerin 
daha bilinçli tercihler yapmalarına 
yardımcı olur. Gençlerin kendi özgürlük
lerini ve karar verme yeteneklerini kullan
abilmeleri önemlidir. Aileler, çocukların 
tercihlerine müdahale etmek yerine, kendi 
kararlarını almalarına izin vermeli ve on
lara güvenmelidir. Olumlu bir yaklaşım, 
ailelerin etkili bir şekilde destek olmalarına 
katkı sağlar. Tercihlerde hata yapma 
olasılığı düşünüldüğünde, ailelerin eleştirel 
olmaktan ziyade destekleyici ve teşvik edici 
olmaları önemlidir.”  

         ALİ BALTACI

Ağız sağlığını koruyan,dişlerdeki yapısal 
bozuklukları ve çene bozukluklarının 
düzelmesini sağlayan ortodonti 
tedavisi,diş çarpaşıklıklarını engeller ve 
düzgün görünüme kavuşmasını 
sağlar.Fakat ortodonti hakkında doğru bili
nen yanlışlar kafa karşıklıklarına neden 
olabiliyor. 

 
Yanlış: Tel takan her doktor ortodon

tisttir 
Doğru:Bazı genel diş hekimleri de braket 

ve şeffaf plak tedavileri sunmaktadır. 
Ancak sadece uzmanlık eğitimi alan diş 
hekimleri ortodontisttir. Ortodontistler 
size en iyi gülümsemeyi verebilecek 
yetenek ve tecrübeye sahip oldukları onay
lanmış kişilerdir. 

 
Yanlış:Ortodontik tedaviler sadece 

kozmetik amaçlıdır  
Doğru:Ortodontik tedaviler başarılı 

kozmetik düzeltmeler yapar. Ancak diş
lerin düzgün sıralanması ısırma, çiğneme, 
konuşma gibi fonksiyonların da iy
ileşmesini sağlar. Dışarıdan güzel görünen 
bir gülümseme iyi ağız sağlığının gösterge
sidir. Asında ortodontistler ağız sağlığı ve 
genel sağlığın korunmasında sanıldığından 
daha fazla rol oynarlar. 

 
Yanlış:Diş telleri ağrı yapar 

Doğru:Kullandığımız malzemeler gün 
geçtikçe gelişmekte ve tedavi sürecinde 
hasta konforu da artmaktadır.Tel tedavisi 
artık eskisi kadar ağrılı bir süreç değildir. 
Tedavinin ilk bir haftasından sonra ağrı 
hissetmezsiniz. Ağrı duymamanız tel
lerinizin çalışmadığı anlamına gelmez. 

Yanlış:Teller dişleri ne kadar çok 
sıkarsa, dişler o kadar hızlı hareket 
eder 

Doğru:Tellerin fazla kuvvet uygulaması 
tedavinin daha çabuk bitmesini sağlamaz. 
Sanılanın aksine fazla kuvvet dişlere zarar 
verebilir. Ne kadar kuvvet uygulanması 
gerektiği kararını doktorunuza bırak
malısınız. Örneğin lastiklerinizi dok
torunuzun söylediğinden fazla sayıda veya 
fazla sıklıkta kullanmamalısınız. 

Yanlış:Tellerimin her seansta 
değişmesi gerekir 

Doğru:Ortodontik tedavilerde düzenli 
takip edilmesi gereken bir sıra ve kural 
yoktur. Her hastanın tedavisi kendine 
özeldir. Materyal gelişimi ile birlikte bugün 
kullandığımız malzemelerin de çalışma 
süreleri daha uzundur. Bu nedenle sizin 
dişlerinizin hareket ihtiyacına göre dok
torunuz hangi telin ne kadar süre kul
lanılacağını belirler. Tedavinizin gidişatını 
başkalarının tedavisi ile karşılaştırma
malısınız. 

   NUR BATU

KOÇ ÜNİVERSİTESİ AÇIK TEKLİF USULÜYLE TAŞINMAZ 
SATIŞI İHALESİ İLANI

Aşağıda belirtilen taşınmaz Vakıf Yükseköğretim Kurumları İhale Yönetmeliği’nin 29. madde-
sine göre açık teklif usulüyle satılacaktır. 
1.Üniversitenin;  
1.1.İhaleye çıkan birimi:Satınalma Direktörlüğü 
1.2.Telefon:02123381895 
1.3.Adresi:Koç Üniversitesi Rumelifeneri Kampüsü, Sarıyer 34450 İstanbul 
1.4.İlgili personelinin adı, soyadı, telefonu ve elektronik posta adresi:Çağıl ERTEN, 

02123380895 certen@ku.edu.tr 
2.İhale konu taşınmazın;  
2.1.Bulunduğu adres:Bebek Mahallesi, İbriktar Aralığı Sokak,Mutlu Apt., No: 18, Daire: 8, Beşik-

taş /İstanbul 
2.2.Tapu Bilgileri:İstanbul İli, Beşiktaş İlçesi, Bebek Mahallesi, İbriktar Mevkii, 140 ada 220 

parsel sayılı, 732,56 m² alanlı “Kargir Apartman” nitelikli ana gayrimenkul üzerinde, 3. kat, (8) 
bağımsız bölüm nolu “Mesken” nitelikli taşınmaz 
2.3.Tahmini Satışı Bedeli: 22.750.000 TL(YİRMİİKİMİLYONYEDİYÜZELLİBİNTÜRKLİRASI) 
3.İhalenin;  
3.1.Numarası NT-1684 
3.2.Usulü:Elektronik açık teklif 
3.3.Teklif usulü:Birim fiyat 
3.4.Son başvuru tarih ve saati : 09.08.2024 10:00 
3.5.İhale tarih ve saati :09.08.2024 11:00 
3.6.İhale dokümanının görülebileceği adres ve internet adresi:https://ogs.ku.edu.tr/satinalma-

direktorlugu/ihaleler/aktif-ihaleler 
4.İstenilen belgeler: 
4.1.Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren şirketler için imza sirküleri, imza beyannamesi 

veya vekaletname gerçek kişiler için kimlik fotokopisi, imza beyannamesi veya vekaletname.  
4.2.Şirketler için ilgili mevzuatı uyarınca kayıtlı olması gereken odaya kayıt belgesi. 
4.3.Şirketler için vergi mükellefi olduğuna dair belge. 
4.4.Gerçek kişiler için; sabıka kaydı olmadığına dair adli sicil kaydı ve yerleşim yeri belgesi. 
4.5.İdari Şartnamenin ekinde yer verilmiş forma uygun teklif mektubu. 
4.6.Vakıf Yükseköğretim Kurumları İhale Yönetmeliği’nin 12. maddesi uyarınca ihaleye katıla-

mayacak durumda olunmadığına dair belgeler.  
4.7.İdari Şartnamede belirtilen diğer belgeler. 
5.İhale dokümanı, md. 3.6’da belirtilen internet adresinde görülebilir. Teklif verilebilmesi için 

dokümanın internet adresinden indirilmesi zorunludur, ancak satın alma zorunluluğu yoktur. İs-
tekli teklif vermekle, ihale dokümanını oluşturan belgelerde yer alan tüm bilgilere, taşınmazın 
yeri, taşınmazın imar durumu, halihazırdaki fiziki durumu  ve özellikleri ile ilgili bilgi sahibi olmuş, 
ihale koşul ve kurallarını kabul etmiş sayılır. 
6.İsteklilerin md. 3.6’da belirtilen adresteki Aktif İhaleler sayfasından Koç Üniversitesi İhale 

Başvuru Platformu’na kayıt olmaları ve teklif dosyalarını son başvuru tarih ve saatine kadar 
platforma (ois.ku.edu.tr) yüklemeleri gereklidir. 
7.      İsteklilerin ihale konusu taşınmaz için, yaklaşık satış bedelinin  %3 tutarında, 758.334 TL 

(YediyüzellisekizbinüçyüzotuzdörtTürkLirası) nakit veya aynı miktarda Bankalarca düzen-
lenecek geçici teminat mektubu, blokeli çek, Banka’da bloke edilen vadeli ve vadesiz Türk Lirası 
ve döviz cinsinden her türlü tevdiattan her hangi biri yada Bankaca uygun görülecek diğer tem-
inatlar kabul edilecektir. Şartnamede belirtilen teminatlar 90 günden az olamaz. Gerekmesi du-
rumunda teminat mektubu süresinin uzatılması istenebilir. 
İlgili banka hesabı: Yapı Kredi Bankası Koç Üniversitesi Şubesi  
IBAN: TR580006701000000057498132 
İhaleyi kazanan dışındaki tüm isteklilerin teminatları satış işleminin gerçekleşmesi veya en geç 

90 gün içinde iade edilir. 
8.  İstekli tarafından sunulan teklif 60 gün süreyle geçerli kalacaktır.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de                     BASIN:2070412

ODTÜ'nün çip merkezi sağlıkta 9 
kritik alanda yerli çip üretiyor 

TÜBİTAK desteğiyle, ODTÜ Mikro 
Elektromekanik Sistemler (MEMS) 
Merkezi liderliğinde 19 üniversite ve 
araştırma merkezi ile 7 özel sektör ku
ruluşunun yer aldığı MAESTRO Mikro 
Medikal Teknolojiler Platformu, 
hastalıkların tanı, takip ve tedavisinde 
yerli çiplerin kullanıldığı ve bilimde 
çığır açması beklenen 9 farklı projenin 
geliştirilmesi için göreve başladı. 

 
ODTÜ Makine Mühendisliği Bölümü 

Öğretim Üyesi ve ODTÜ MEMS Merkezi 
araştırmacısı Doç. Dr. Ender Yıldırım ile 
ODTÜ MEMS Merkezi Yönetim Kurulu 
Üyesi ve ODTÜ Elektrik ve Elektronik 
Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Haluk Külah, sağlıkta 9 kritik 
teknolojinin geliştirildiği TÜBİTAK 
1004Mükemmeliyet Merkezi Destek 

Programı kapsamında destek
lenen MAESTROMikro 
Medikal Teknolojiler Platfor
munun çalışmalarına ilişkin 
AA muhabirine açıklamalarda 
bulundu. 

 
Yıldırım, çip teknolojilerinin 

uzun yıllardır insan hayatını 
etkilediğini, otomotiv 
endüstrisinden başlayarak 
farklı cihazlarla insan hay
atına dokunduğunu ve artık 
sağlık bilimlerinde de oldukça 
önem kazanmaya başladığını 
vurguladı. 

 
Platformda hastalıkların 

tanısında, tedavisinde veya 
takibinde kullanılabilecek 
çeşitli mikro medikal uygula

malar için çipler geliştirdiklerini ifade 
eden Yıldırım, farklı ortaklarla birlikte 
çalıştıklarını anlattı. 

 
Tanı için geliştirilen çiplerin kardiy

ovasküler hastalıklar gibi kronik ve 
kompleks hastalıkların tanısında kul
lanılabileceğini, geliştirmekte oldukları 
bir başka çipin ise akciğer kanserinin 
hızlı tanısı için kullanılabileceğini be
lirten Yıldırım, şu bilgileri verdi: 

 
"Kronik ve kompleks hastalıkların tanı 

ve takibi için hızlı adım atabilmeyi 
sağlayan çipler geliştiriyoruz. Ayrıca 
kanser gibi hastalıkların tedavisine 
yönelik sistemler üzerinde de çalışıy
oruz. Bunun için insan vücudu dışında, 
çip içerisinde büyütülen 3 boyutlu 
hücre kültürleri üzerinde ilaçların test 
edilebildiği platformlar geliştiriyoruz."

İstanbul Anadolu 21. ASLİYE 
HUKUK MAHKEMESİNDEN 
ESAS NO : 2024/218  
KARAR NO :2024/422 
Mahkememizin 25/06/2024 tarihli ilamı ile; 

davanın kabulüne, ÇORUM ili, MERKEZ 
ilçesi, SALUR Mahallesi, Cilt No: 187 , Hane 
No: 7, BSN: 141' de kayıtlı, 38149129030 TC 
kimlik numaralı, 13/04/1993 doğumlu, 
MÜZEYYEN DAMLA'nın "Müzeyyen" olan 
adının silinmesine, “ Damla" olarak 
düzeltilmesine karar verilmiş olup; hüküm ilan 
olunur.30/07/2024

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de        BASIN:2070606
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aydın'ın Kuşadası ilçesinde sa-bah saatlerinde meydana gelenmotosiklet kazasında 1 kişi ölür-ken, 1 kişi ise ağır şekilde yaralan-dı. Edinilen bilgiye göre, bugün sa-bah saatlerinde Yüksel Yalova Cad-desi üzerinde meydana gelen kaza-da Musa Turcan (29) idaresindeki09 AGF 265 plakalı motosiklet vira-jı alamayınca bariyerlere çarparaksavruldu. Sürücü Musa Turcan kal-dırıldığı hastanede yaşam mücade-lesini kaybederken aynı motosik-lette yolcu olarak bulunan Ali A.yoğun bakımda yaşam mücadelesiveriyor.Görgü tanıklarının ifadesinegöre sabah 06.30 sularında iddiayagöre aşırı hızlı bir şekilde viraja gi-ren motosiklet sürücüsü Musa Tur-can direksiyon hakimiyetini kaybe-derek motosikletin savrulmasınaengel olamadı. Yolcu olarak moto-siklette bulunan Ali A. ve MusaTurcan’ın koruyucu kask takmadık-ları görüldü. Çevredekilerin ihbarıüzerine kaza yerine sağlık ve polisekipleri sevk edildi. Kazada sürücüMusa Turcan ile yolcu konumunda-ki Ali A. ağır yaralı olarak ambu-lanslarla Kuşadası Devlet Hastane-sine götürüldü. Sürücü Musa Tur-can (29) burada yapılan tüm mü-dahalelere rağmen kurtarılamaya-rak hayatını kaybetti. Yolcu AliA'nın ise yoğun bakımda yaşammücadelesi verdiği öğrenildi.

Kuşadası'nda 
trafik kazası: 1 ölü,

1 ağır yaralı

Bingöl'ün Karlıova ilçesindekibir köyde dereye giren 9 yaşındakiikiz kardeşler boğularak hayatınıkaybetti.Alınan bilgilere göre olay, Kar-lıova ilçesine bağlı Serpmekaya kö-yünde meydana geldi. 9 yaşındakiikiz kardeşler Bünyamin ve CengizT. köydeki dereye yüzmek için gir-di. Kardeşlerin suda çırpındığınıgören arkadaşları, köydekilere ha-ber verdi. Köylüler tarafından su-dan çıkartılan ikiz kardeşlerin bo-ğularak hayatını kaybettiği anlaşıl-dı. Olayla ilgili incelemenin devamettiği öğrenilirken, kardeşlerin ce-nazeleri Karlıova Devlet Hastane-si'ne kaldırıldı.

Bingöl'de ikiz 
kardeşler derede

boğuldu

Osmaniye'de serinlemek için şe-laleye giren 25 yaşındaki genç ha-yatını kaybetti.Kadirli'den arkadaşları ile Os-maniye'nin Düziçi ilçesinde bulu-nan Karasu şelalesine pikniğe ge-len Ahmet Akboğa (25), serinlemekiçin şelaleye girdi. Akboğa'nın göz-den kaybolduğunu gören arkadaş-ları ve vatandaşlar durumu 112çağrı merkezine bildirdi. Kısa süre-de olay yerine gelen Düziçi Beledi-yesi itfaiye ekipleri, genci bulundu-ğu yerden çıkartarak olay yerindehazır bekletilen ambulansa teslimettiler.Yapılan ilk müdahalenin ardın-dan Düziçi Devlet Hastanesine kal-dırılan Ahmet Akboğa yapılan tümmüdahalelere rağmen hayatını kay-betti.

serinlemek için 
şelaleye giren genç

hayatını kaybetti

Hatay'da yolcu ve minibüs şoför arasında‘lan' kelimesi yüzünden yaşanan kavgagüvenlik kamerasına yansırken olaydaşoförün kulağını ısırarak koparan H.T. adlimakamlarca tutuklandı. Görüntülerde,minibüs şoförüne saldıran yolcunun, şo-förün cebinden düşen parayı alıp cebinekoyduğu anlarsa hayrete düşürdü.

Yolcu, minibüs şoförünün
kulağını ısırarak koparttı

EsEnlEr'dEsokakta yürüyenbir kişi, motosik-letli 2 kişi tarafın-dan gerçekleştiri-len silahlı saldırı-nın ardından ağıryaralı olarak kaldı-rıldığı hastanedehayatını kaybetti.Olay, saat 18.30sıralarında Esen-ler Menderes Ma-hallesi 369. So-kak'ta meydanageldi. İddiaya göreMetin Dolan, so-kakta yürüyordu.Dolan, bir tekstilfirmasının önünegeldiği sırada mo-tosikletli 2 kişidenbiri araçtan inerekyanına gelip, Do-

lan'a silahla 3 elateş etti. Ardındansilahlı saldırgan,kendisini bekleyenmotosiklete bine-rek hızla oradanuzaklaştı. İhbarüzerine olay yeri-ne polis ve sağlıkekipleri sevk edil-di. Ağır yaralananMetin Dolan am-bulansla hastane-ye kaldırıldı. Has-tanede yapılantüm müdahaleyerağmen Dolan'ınhayatını kaybettiğiöğrenildi. Polisekipleri kaçan mo-tosikletli saldır-ganları yakalamakiçin çalışma baş-lattı.
Motosiklet 

kamyona çarptı: 
1 ölü, 1 yaralı

ÇoruM'un İskilip ilçesindemotosiklet ve kamyonun çarpış-ması neticesinde meydana gelentrafik kazasında 1 kişi hayatınıkaybetti, 1 kişi yaralandı.Kaza, İskilip-Göl köyü kara-yolunda meydana geldi. Edinilenbilgiye göre, Münir Çıkrık (64)yönetimindeki 19 FK130 plakalımotorsiklet ile karşı yönden ge-len Emircan Körçoban (20) yö-netimindeki 19 AEF 736 plakalıkamyona çarptı. Kazada moto-siklet sürücüsü ve yanında bulu-nan Meryem Çıkrık (62) yara-landı. Olay yerinde ilk müdaha-lesi yapılan yaralılar İskilip AtıfHoca Devlet Hastanesine kaldı-rıldı. Yaralılardan Meryem Çık-rık tüm müdahalelere rağmenkurtarılamayarak hayatını kay-betti. Kazayla ilgili inceleme baş-latıldı.
Malatya'da aralarında anne-sinin de bulunduğu 3 kişiyi silahlavurarak öldüren, 2 kişiyi yaralayanpolis memuru tutuklandı.Olay, dün öğle saatlerinde Bat-talgazi ilçesi Beydağı Mahalle-si'nde meydana geldi. İddiaya görebabasına ait olduğu belirtilen işyerine gelen polis memuru M.B. ileakrabaları arasında husumet ne-deniyle tartışma çıktı. Tartışmanın

büyüdüğü olayda, M.B., yanındagetirdiği tabanca ile akrabalarınınüzerine ateş açtı. Açılan ateş sonu-cu vücutlarının çeşitli yerlerinekurşun isabet eden 5 kişi yaralan-dı. İhbar üzerine olay yerine çoksayıda polis ile sağlık ekipleri sevkedilirken, hastaneye kaldırılan ya-ralılardan Abdullah Çay (35), ŞerefÇay (60) ile polis memurunun an-nesi Gülhan Baytok (61) hayatını

kaybetti. Yarılalar Remziye Ç. ileKadriye Ç.'nin ise Turgut Özal TıpMerkezi'ne kaldırıldı. Olay sonrasıekiplere teslim olan M.B., polismerkezindeki işlemlerinin ardın-dan çıkarıldığı mahkemece tutuk-lanarak cezaevine gönderildi.Olayda hayatlarının kaybeden 3kişi defnedilirken yaralıların isetedavilerine devam edildiği öğre-nildi.

3 kişiyi öldürüp 2 kişiyi yaralayan
polis memuru tutuklandı

Erzin ilçesinde minibüsçülük yapan ŞefikVural, aracıyla saat 16.00 Erzin-Adana seferineçıkacağı esnada aracına son anda bir yolcu bin-di. Yolcudan ücretini vermesini isteyen Vural,‘al lan' cevabıyla karşılık buldu. Bunun üzerine‘lan' kelimesine tepki gösteren Vural, ‘hayırdır'cevabını verdi ve yolcunun küfürleriyle karşıkarşıya kaldı. Duruma kızan H.T. isimli şahıs,Vural'a saldırarak minibüs şoförünü yaklaşık 9yerinden ısırdı ve darp etti. Boğuşma esnasın-da kulağı kopan Vural'ın yardımına meslektaş-ları yetişti ve saldırgan şahsın zulmünden ar-kadaşları sayesinde kurtuldu. Vural'ın yolcu-nun saldırısına uğradığı ve H.T. isimli şahsınminibüs şoförünün cebinden düşen parayı ala-rak cebine koyduğu anlarsa güvenlik kamera-sına yansıdı. Adana'da gittiği hastanede süre-nin geçtiği için kulağı dikilemeyen Vural, 10gün sonra yeniden ameliyat olacak. Olayı ger-çekleştiren şahıs çıkarıldığı adli makamlarcatutuklanırken aynı şahsın birkaç gün önce debaşka bir vatandaşı yüzünden ısırdığı ve 5 di-kiş atıldığı öğrenildi.
EsEnlEr'dE silahlı saldırı: 1 ölü
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Sakarya Üniversitesi Ortadoğu Enstitüsü’ndearaştırma görevlisi olan Dr. Talha İsmail Duman,İsrail'in Hamas Lideri İsmail Heniyye'ye suikastı-nın arka planını ve bölgeye olası yansımalarını AAAnaliz için kaleme aldı.***7 Ekim Aksa Tufanı’nın ardından yaşanan ge-lişmeler, Gazze Savaşı’nın bölgeselleşme riskinedair pek çok yoruma ve spekülasyona neden oldu.İsrail’in terör mesaisi ve İran ile Hizbullah’ı savaşaçekmek için başvurduğu tüm girişimler, şu ana ka-dar daha geniş çaplı bir savaşın patlak vermesiylesonuçlanmadı. Fakat 27 Temmuz tarihinde GolanTepeleri’ndeki Mecde’ş-Şems’te yaşanan hadise,Gazze Savaşı’nda yeni bir aşamaya gelindiğine dairbazı işaretler taşıyor. Nitekim İsrail’in bunu fırsataçevirerek 12 saat arayla önce Hizbullah’ın üst dü-zey komutanlarından Fuad Şükür’u (Hac Muhsin)hedef alan bir hava saldırısıyla Beyrut’u vurmasıve ardından İran Cumhurbaşkanı Mesud Pezeşki-yan’ın yemin törenine katılmak için Tahran’da bu-lunan İsmail Heniyye’ye yönelik suikast saldırısın-da bulunması, bölgedeki ateşin yayılacağına dairkanaati besliyor.
Ne olmuştu?27 Temmuz Cumartesi günü çoğunluğu Dürzinüfustan oluşan Mecde’ş-Şems bölgesinde bir halısahaya isabet eden roket saldırısında içinde çocuk-ların da yer aldığı 12 kişi vefat etti ve İsrail bu sal-dırıdan Hizbullah’ı sorumlu tuttu. Fakat gerek böl-genin dinamikleri gerekse de düşen roketin tekniközelliklerine ilişkin askeri uzmanların tespitleri İs-rail’in bu çıkarımını büyük ölçüde yalanladı. Suriyetoprağı olmakla birlikte 1967’de İsrail tarafındanişgal edilen bu bölgede yaşayan Dürzilerin önemlibir kısmı, işgal karşıtı pozisyonlarıyla ve İsrail va-tandaşlığını reddetmeleriyle biliniyor. DolayısıylaHizbullah’ın kendisine uzak bir pozisyonda gör-mediği Mecde’ş-Şems halkını hedef alma ihtimaliirrasyonel bir adım olarak değerlendiriliyor. AyrıcaHizbullah’ın Golan Tepeleri’ndeki İsrail birliklerinesaldırırken İran yapımı Felak füzelerini kullandığıhesaba katıldığında, hem hedeften 3 kilometrelikbir sapmanın oldukça düşük bir ihtimal olmasıhem de halı sahada açılan çukurun bu füzelerintahrip gücüyle uyuşmaması, bu saldırının Hizbul-lah tarafından yapılmış olma olasılığını oldukça za-yıflatıyor. Diğer yandan, Hizbullah’ın 2006 Sava-şı’nda olduğu gibi, sivil ölümlerine neden olduğun-da buna dair kamuoyuna açıklama yapma refleksi-

ne sahip olması, bu saldırının Hizbullah’la irtibat-landırılmasını inandırıcılıktan uzak kılan bir diğerneden olarak öne çıkıyor.
İsrail suikastlarla ya daha geniş bir bölgesel

savaş aracılığıyla Gazze’deki askeri başarısızlı-
ğını örtbas etmeyi ya da Hamas’ı komuta düze-
yinde zayıflatarak sahadaki gücünü etkisizleş-

tirmeyi planlıyor.Hizbullah ihtimalini devre dışı bıraktığımızda,Mecde’ş-Şems’teki saldırıya ilişkin geriye iki senar-yo kalıyor: Lübnan’da başka bir grup tarafındanyanlışlıkla atılan bir roket ya da İsrail’in DemirKubbe bataryalarından ateşlenen bir füze. Dahaönce civar bölgelere Demir Kubbe füzelerinin düş-tüğü göz önünde bulundurulduğunda ikinci senar-yo çok daha kuvvetli hale geliyor. Ancak buradaasıl mesele, olayın nasıl meydana geldiğinden ziya-de İsrail’in bu olayı nasıl propaganda malzemesinedönüştürdüğünde kilitleniyor. İsrail, Gazze’de yap-tığı katliamları gündem dışı tutmak, Amerika Bir-leşik Devletleri (ABD) başta olmak üzere uluslar-arası kamuoyunu yanına çekmek ve kuzey bölge-sinde uzun zamandır kendisi için büyük bir tehdithaline gelen Hizbullah’a müdahaleyi meşrulaştır-mak için Mecde’ş-Şems saldırısını kullanışlı halegetirmeye çalıştı. Bu bağlamda, bir yandan İsrailliyetkililer bölgeye ziyaret gerçekleştirerek bir daya-nışma tiyatrosu oynadı, diğer yandan ise Dürzitoplumunu bölerek Lübnan’daki Dürzileri Hizbul-lah’a karşı kışkırtmayı hedefledi. Fakat her iki planda İsrail’in istemediği şekilde sonuçlandı. Farklızamanlarda bölgeye giden İsrail Başbakanı Benya-min Netanyahu ve 4 İsrailli bakan, yoğun protesto-lar eşliğinde ziyaretlerini kısa tutmak zorunda kal-dı. Lübnan’da ise Dürzi dini-siyasi liderler Hizbul-lah’tan ziyade İsrail’i hedef alan ve bu fitneye gel-meyeceklerini belirten açıklamalar yaptılar. Öyle kiHizbullah karşıtı pozisyonuyla bilinen İleri Sosya-list Partisi’nin eski(mez) lideri Velid Canbulat bileİsrail’i eleştiren ve Lübnan direnişini öven bir açık-lama yapmak zorunda kaldı.
İsraİl Neyİ amaçlıyor?       İsrail, propaganda süreci olumsuz bir yere ev-rilmesine rağmen, Gazze Savaşı’nı bölgeselleştir-mek için bu saldırıyı önemli bir araca dönüştürdü.Her ne kadar Hizbullah’a karşı topyekün bir saldırıbaşlatacağı yorumları yapılsa da 2006 Savaşı’ndançok daha güçlü bir Hizbullah ile baş etmesininmümkün olmadığının farkında olan İsrail, karaoperasyonu yerine Beyrut’a bir hava saldırısı yap-

mayı tercih etti. Hemen ardından ise Tahran’dabenzer bir saldırıda bulunarak denklemi daha kar-maşık hale getirmeyi hedefledi. Bu saldırıların üçamaç etrafında şekillendiğini söyleyebiliriz.
İsmail Heniyye İran-Hamas ilişkilerinin eskisin-
den daha güçlü hale gelmesinde önemli inisiya-
tifler aldı. Dolayısıyla İsrail’in Heniyye’ye Tah-
ran’da suikast yapması, bu eksenin güçlenme-
sinden duyduğu endişeyle doğrudan ilişkilidir.Birincisi, İsrail sıradan bir devlet dışı aktör ol-maktan ziyade büyük ölçüde konvansiyonel bir or-duya dönüşmüş durumda olan Hizbullah’la tek ba-şına mücadele etmekten kaçınarak, Hizbullah’ınmisilleme saldırılarının ardından ABD ve diğermüttefiklerini bu sürece çekmeyi planlıyor gibi gö-rünüyor. İsrail şunu çok iyi biliyor ki Hizbullah ileyalnız başına savaşmak zorunda kalırsa, Lüb-nan’da büyük yıkımlara neden olsa da kendi varlı-ğı açısından önemli meydan okumalarla yüzleşme-si işten bile olmayacak. İsrail’in Hizbullah’ı yenece-ğine dair kanaatinin oluşması durumunda bir karaoperasyonuna çoktan girmiş olacağını tahmin et-mek zor olmasa gerek. Ama mevcut denklem İsra-il’in Hizbullah’ın gücünden çekindiğini ve mütte-fiklerinin dahil olduğu genişletilmiş bir savaşla bu"sorun"u çözebileceğine inandığını gösteriyor.İkincisi, İsrail Gazze’de yaptığı tüm katliamlararağmen Filistin direnişini kıramayacağını fark etti-ği için bu suikastları bir çıkış yolu olarak görüyor.Bu sayede, ya daha geniş bir bölgesel savaş aracılı-ğıyla Gazze’deki askeri başarısızlığını örtbas etme-yi ya da Hamas’ı komuta düzeyinde zayıflataraksahadaki gücünü etkisizleştirmeyi planlıyor.Üçüncü olarak İsrail, Aksa Tufanı’nın ardındandaha sofistike bir ittifak haline gelen "direniş ekse-ni"nin organik büyümesini engellemeyi hedefliyor.Bu bağlamda, Salih el-Aruri ve İsmail Heniyye sui-kastlerinin özel tercihler olduğunu söylememizmümkün. Zira Salih el-Aruri Suriye İç Savaşı sıra-sında sorunlar yaşayan İran-Hamas ilişkilerinin ta-mirinde kilit rol oynarken, İsmail Heniyye ise İran-Hamas ilişkilerinin eskisinden daha güçlü hale gel-mesinde önemli inisiyatifler aldı. Dolayısıyla İsra-il’in Heniyye’ye Tahran’da suikast yapması, bu ek-senin güçlenmesinden duyduğu endişeyle doğru-dan ilişkilidir.

BuNdaN soNra Neler olaBİlİr?Bu suikastların ardından muhtemel senaryola-

rı da 3 madde halinde sıralayabiliriz.Birincisi, süreç genişletilmiş bir savaşa dönüşe-bilir. Doğrudan bölgesel bir savaşa evrilmese deyarı-bölgesel savaş ihtimali çok uzakta değil artık.İran ve Hizbullah, Aksa Tufanı’ndan bu yana kont-rollü ve angajman kuralları çerçevesinde dozu ar-tırılan bir savaş stratejisi takip ediyordu. Son sui-kastlara kadar da İsrail’in tüm kışkırtmalarına rağ-men bu stratejilerine riayet ettiler. Fakat İsrail’inölçülemez irrasyonelliği yeni bir konjonktür ihdasetti ve bu, İran-Hizbullah hattında da taktik vestrateji değişikliğini kaçınılmaz hale getirebilir.İran’ın savaşa doğrudan dahil olmama tercihi yük-sek olasılık olmaya devam edecekse de, genişletil-miş bir savaşa uygun olarak Hizbullah ve Husiler(Ensarullah) başta olmak üzere İran’a yakın grup-ların angajmanlarını artıracağını söylemek yanlışolmaz. Bu genişletilmiş savaş, İsrail’in Hayfa ve TelAviv civarındaki merkezi bölgelerini hedef halinegetireceği gibi, tersinden mevcut suikastlara ben-zer hava ve deniz operasyonlarını da yoğunlaştıra-caktır.İkincisi senaryo, orta ölçekli yoğunlaştırılmışsaldırılarla mevcut angajman kurallarının marjın-da dolaşmak olacaktır. Nisan ayında İran’ın İsrail’efüzeler ve insansız hava araçlarıyla yaptığı saldırı-lar buna örnek verilebilir. Pek çok Batılı ülkenintelkinlerini dinlemeyerek "stratejik sabrı"nın so-nuna gelen İran’ın bu saldırıları, bir yandan caydı-rıcılık noktasında yeni bir denklem kurmuştu, di-ğer yandan ise İsrail’in misilleme yapmasını engel-lemişti. Ancak son suikastların yeni bir caydırıcılıktartışmasını doğuracağını hesaba kattığımızda, busenaryonun hızlıca genişletilmiş savaş senaryosu-na evrilmesi de kaçınılmaz olabilir.Üçüncü senaryo ise İran’ın ve Hizbullah’ın tan-siyonu yükseltmemek adına eski angajman kural-larını devam ettirmesi ihtimalidir ki bu oldukçadüşük olasılıklı olarak değerlendirilebilir. Sonuçolarak, sadece Gazze Savaşı bağlamında değil aynızamanda bölgesel konjonktür bağlamında da taş-ların yerinden oynayacağını söylemek yanlış olma-yacaktır. Fakat bunun hangi dozda ve nasıl bir za-man dilimine yayılarak gerçekleşeceği taraflarınölçülmesi zor tepkileriyle ortaya çıkacaktır.
[Dr. Talha İsmail Duman, Sakarya Üniversi-

tesi Ortadoğu Enstitüsü’nde araştırma görevli-
sidir. Ortadoğu’daki İslami hareketler ve Lüb-
nan üzerine çalışmalarını sürdürmektedir.]

Mevcut denklem İsrail’in Hizbullah’ın gücünden çekindiğini ve müttefiklerinin dahil 
olduğu genişletilmiş bir savaşla bu "sorun"u çözebileceğine inandığını gösteriyor

Hamas lideri ve Hizbullah 
komutanına suikast: Savaş 

bölgeye mi yayılıyor?
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Enerji Piyasası Düzenleme Kuru
mundan (EPDK) yapılan açıklamada, 
1 Ağustos 2024'ten itibaren geçerli 
doğal gaz tarifelerinin Boru Hatları İle 
Petrol Taşıma AŞ (BOTAŞ) tarafından 
kamuoyuna açıklandığı ifade edildi. 

 
Söz konusu açıklamada belirtilen 

yüzde 33,1 ve yüzde 38 oranındaki 
artışların birim gaz alım bedeline yan
sıyan artışlar olduğu ve gaz alım be
delindeki yüzde 38’lik artışın, Türkiye 
genelinde konutlarda kullanılan gaz 
fiyatlarındaki ortalama etkisinin ise 
yüzde 24,4 düzeyinde olduğu 
kaydedildi. 

 
EPDK'den yapılan açıklamada, şu 

ifadelere yer verildi: 

 
"Sonuç olarak nihai faturada belir

leyici olan birim gaz alım bedeli, sis
tem kullanım bedeli ve vergiler dahil 
hesaplandığında Türkiye geneli için 
konut fiyatları ortalama yüzde 24,4 
oranında artmıştır. Diğer bir deyişle 1 
metreküp doğal gazın fiyatı nihai 
olarak ortalama 7,6 liradan 9,4 liraya 
çıkmıştır. Yıllık tüketimi 300 bin me
treküp ve altında olan serbest tüketi
cilerin, elektrik üretimi hariç 
kullandıkları doğal gazın satış fiyatı 
ise Türkiye geneli için ortalama yüzde 
28,7 oranında artmıştır. Söz konusu 
tüketiciler için 1 metreküp doğal 
gazın fiyatı nihai olarak ortalama 11,8 
liradan 15,2 liraya çıkmıştır."

Muğla'nın gözde turizm merkezleri Bodrum ve Marmaris'te esnaf, turizm merkezlerindeki 
fiyatlarla ilgili sosyal medyada yapılan paylaşımların gerçeği yansıtmadığını savundu. 

İngiltere Merkez Bankasından (BoE) yapılan 
açıklamaya göre, Para Politikası Kurulu (PPK) 
toplantısında BoE Başkanı Andrew Bailey dahil 
olmak üzere 5 üye politika faizinin 25 baz puan 
düşürülmesi yönünde oy kullandı, 4 üye ise sabit 
tutulması yönünde görüş bildirdi. 

 
Böylece, BoE politika faizini 25 baz puan in

direrek yüzde 5'e düşürdü. Banka, politika 
faizinde bir yılın ardından ilk kez değişikliğe gitti 
ve Mart 2020'den beri de ilk kez politika faizini 
indirdi. 

 
Açıklamada, yıllık enflasyonun mayıs ve hazi

randa BoE'nin hedefi olan yüzde 2 seviyesine 
ulaştığı anımsatıldı. Enflasyonun bu yılın ikinci 
yarısında hafif yükselmesinin beklendiği ak
tarılan açıklamada, ücret artışları ve hizmet sek
törü enflasyonunda da gerileme görüldüğü ve 
aynı zamanda ekonomik büyümenin toparlandığı 
kaydedildi. 

 
PPK'nin enflasyona yönelik işaretleri yakından 

izlemeye devam ettiği belirtilen açıklamada, 
"PPK, manşet enflasyondaki düşüşün ve en
flasyon beklentilerine ilişkin birçok göstergenin 
normalleşmesinin, ücret ve fiyat belirleme di
namiklerini zayıflatmaya devam etmesini bek
liyor. Ekonomik büyüme, potansiyelin altına 
düştükçe ve iş gücü piyasası daha da gevşedikçe 
ekonomide bir gevşeklik marjı ortaya çıkacaktır. 
Para politikasının kısıtlayıcı duruşu nedeniyle 
yurt içi enflasyonist sürekliliğin önümüzdeki 
birkaç yıl içinde ortadan kalkması bekleniyor." 
denildi. 

 
"Kısıtlayıcı duruşun derecesini bir miktar 

azaltmak uygun" 
Açıklamada, ikincil etkilerden dolayı enflasyon 

baskılarına ilişkin risklerin olduğu vurgulanarak 
şu ifadeler kullanıldı: 

"Bu hususları dengeleyerek PPK, bu toplantıda 
politika faizini yüzde 5'e düşürme kararı aldı. 
Artık para politikasındaki kısıtlayıcı duruşun 
derecesini bir miktar azaltmak uygun olacaktır. 
Geçmişte yaşanan dış şokların etkisi azalmış ve 
enflasyonda süreklilik riskinin azaltılması 
yönünde bazı ilerlemeler kaydedilmiştir. 
Ekonomik büyüme beklenenden daha güçlü ol
masına rağmen para politikasının kısıtlayıcı du
ruşu reel ekonomideki faaliyetler üzerinde baskı 
oluşturmaya devam etmekte, iş gücü piyasasının 
gevşemesine yol açmakta ve enflasyonist 
baskıları azaltmaktadır. 

 
Enflasyonun orta vadede yüzde 2'lik hedefe 

sürdürülebilir şekilde geri dönmesine yönelik 
riskler daha da azalana kadar para politikasının 
yeterince uzun bir süre kısıtlayıcı kalmaya devam 
etmesi gerekecektir. PPK, enflasyonun süreklil
iğine ilişkin riskleri yakından izlemeye devam 
edecek ve her toplantıda para politikasının kısıt
layıcılığının uygunluk derecesine karar verecek
tir. PPK, politika faizinin mevcut seviyesinden 
düşürülmesi halinde bile para politikasının du
ruşunun kısıtlayıcı olmaya devam edebileceğini 
kabul etmiştir." 

 
"Faizi çok hızlı ya da çok fazla düşürmem

eye dikkat etmeliyiz" 
BoE Başkanı Bailey, enflasyonist baskıların 

politika faizinin düşürülmesine olanak sağlaya
cak kadar azaldığını dile getirerek, "Ancak en
flasyonun düşük kalmasını sağlamamız ve faizi 
çok hızlı ya da çok fazla düşürmemeye dikkat et
memiz gerekiyor. Düşük ve istikrarlı bir enflasyon 
sağlamak, ekonomik büyümeyi ve ülkenin re
fahını desteklemek için yapabileceğimiz en iyi 
şey." değerlendirmesinde bulundu. 

 
BoE, ülkede tüketici fiyatlarının artmasıyla 

sıkılaşma döngüsüne Aralık 2021'de politika 
faizinde 15 baz puan artışla başlamış ve faizi 
yüzde 0,25'e yükseltmişti. 

 
Politika faizini 2022'de üst üste dört kez 25'şer 

baz puan yükselten BoE, 2022'nin ikinci yarısın
daki keskin artışlarla politika faizini yıl sonunda 
yüzde 3,50'ye çıkarmıştı. 

 
BoE'nin sıkılaşma adımları 2023'te de devam 

etmiş ve banka 2023'teki ilk 5 toplantısında da 
politika faizini yükselterek yüzde 5,25'e taşımıştı. 
BoE, politika faizini Ağustos 2023'ten beri son 16 
yılın en yüksek seviyesi olan yüzde 5,25'te sabit 
tutuyordu. 

 
İngiliz Ulusal İstatistik Ofisinin verilerine göre, 

ülkede manşet enflasyon haziranda yüzde 2 ile 
BoE'nin hedefine ulaşmış ancak hizmet sektörü 
enflasyonu yüzde 5,7 ile beklentilerin üzerinde 
gerçekleşmişti.

İngiltere Merkez Bankası, politika 
faizini 25 baz puan düşürerek 

yüzde 5'e indirdi 

Bodrum ve Marmaris esnafı 
"fahiş fiyat algısından" rahatsız 

Marmaris Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı Mehmet Ayyıldız, AA 
muhabirine, turizmde karşılaştırılması 
gerekenin hizmet kalitesi olduğunu 
söyledi. 

 
Alınan hizmet, o hizmetin alındığı 

konum ve müşteriye kattığı katma 
değerle ilgili kıyaslama yapmanın doğru 
olmayacağını belirten Ayyıldız, "Son za
manlarda özellikle sosyal medyada fiyat
larla ilgili abartılı ve yalan haberler 
yapılması turizm esnafı ile yerli ve ya
bancı misafirleri olumsuz etkiliyor." dedi. 

 
Marmaris'te geçen yıla oranla yerli 

turist sayısının yüzde 10, yabancı turist 
sayısının da yüzde 15 arttığına dikkati 
çeken Ayyıldız, sözlerini şöyle sürdürdü: 

 
"Önemli olan ilçeye gelen misafirler

imizin oluşan bu olumsuz tablodan ne 
kadar etkilendiği. Aslında misafirlerimiz 
alışveriş yapmak, otellerden çıkıp 
restoranlarda yemek yemek, butiklerden 
kıyafet, ayakkabı almak istiyor ama 
'kandırılabiliriz' algısı alışverişe engel 
oluyor. Yemek fiyatları üzerinden abartılı 
paylaşımlar yapılıyor. Marmaris'te bir 
turist 3 çeşit yemeği 90 liraya, bir koyda 
da aynı yemeği 150 liraya yiyebilir. Yu
nanistan'daki adalarda '5 çeşit mezeyi 
65 avroya yiyebiliyoruz' diye algı 
yapılıyor. Sanki 65 liraya yemişisiniz gibi 
geliyor. Aslında 5 çeşit mezeyi 2 bin 500 
liraya yiyorsunuz. Halbuki Marmaris'te 
denize sıfır konumda, yat limanı 
yakınında bir mezeyi 150 ila 200 lira 
arasında yiyebilirsiniz." 

 
Ayyıldız, Türkiye'de her keseye göre 

bir tatil paketi bulunduğunu ve özellikle 
pahalılık algısının tüm turistik tesisleri 

etkilediğini dile getirdi. 
 
Marmaris'te turizm sezonunun martta 

başladığını ve kasım sonuna kadar 
otellerdeki doluluğun yüzde 90 
civarında olduğunu kaydeden Ayyıldız, 
özellikle İngiliz turistin tercih ettiği Mar
maris'in son yıllarda yerli turistin de 
gözdesi olduğunu vurguladı. 

 
"Marmaris, Bodrum kadar pahalı 

değil" 
Marmaris Kapalı Çarşı'da 40 yıldır 

kuyumculuk yapan Kenan Sağ, Bodrum 
üzerinden yapılan pahalılık algısının tur
izme zarar verdiğini söyledi. 

 
Marmaris'te fiyatların sezon başı nasıl 

başladıysa sezon sonuna kadar aynı şek
ilde devam ettiğini belirten Sağ, olumsuz 
paylaşımların turizm esnafını da olum
suz etkilediğini ifade etti. 

 
İlçede 35 yıldır butik işleten Türkan 

Tülü de gelen turistlerin Marmaris'i çok 
beğendiğini, Marmaris'in Bodrum kadar 
pahalı olmadığını savundu. 

 
Tülü, tatilcilerin Bodrum'daki pa

halılığın Marmaris'te de olduğunu 
düşünerek alışveriş yapmak is
temediğini iddia etti. 

 
Çarşıda ayakkabıcılık yapan Yasin 

Koyunbakar, 15 yıldır 20 paunda 
ayakkabı sattıklarını, misafirlerin aynı 
fiyatları görünce sosyal medyadaki pay
laşımların doğru olmadığını anladık
larını kaydetti. 

Esnaf Yüksel Aydoğan, Marmaris'te 
Bodrum gibi bir pahalılık olmadığını, in
sanların her keseye uygun yemek yiye
bileceğini, tatil ve alışveriş 

yapabileceğini söyledi. Aydoğan, "Bo
drum'da yapılan kötü algının Marmaris'e 
yansımasından dolayı insanlar çekingen 
davranıyor." dedi. 

 
Döner ustası Mithat Karaatar, Mar

maris'te dönerin 150 liraya satıldığını ve 
pahalı olmadığını anlattı. 22 yıldır aynı 
yerde döner sattığını söyleyen Karaatar, 
"Bu yıl iyi bir turizm sezonu yaşıyoruz. 
Geçen yıla oranla işlerimiz daha iyi. Mar
maris'e gelen her tatilci her keseye 
uygun yemek yiyebilir." diye konuştu. 

 
"Bodrum'da genel bir pahalılık söz 

konusu değil" 
Bodrum'da 6 yıldır restoran işlet

meciliği yapan Zümrüt Saygı, ilçede her 
sezon lahmacun fiyatları üzerinden bir
takım spekülatif haberlerin çıktığını 
söyledi. 

Bu fiyatların bazı bölgelerdeki lüks 
yerler için geçerli olduğuna dikkati 
çeken Saygı, "Bu fiyatlar sadece statü be
lirlemek için konulan fiyatlar. Dolayısıyla 
oraya kendi müşterisi gidiyor. Bodrum 

merkezde fiyatları çok uygun olan 
mekanlar var. Mesela bizde ızgara ürün
leri, burgerler satılıyor. Burgerler 295 li
radan başlıyor. Izgara ürünleri de 225 
liradan başlıyor. Et ürünlerinde de mak
simum 450500 lira bandında satıyoruz. 
Piyasa şartlarına göre bizim fiyatlarımız 
uygun diye düşünüyoruz." ifadesini kul
landı. 

 
İlçede genel bir pahalılık olmadığını 

dile getiren Saygı, "Bodrum'daki esnafın 
herhangi bir fahiş fiyat uygulaması yok. 
Ama bu sene inanılmaz oranda bu yönde 
haberler çıkmaya başladı. Dolayısıyla 
bundan Marmaris de Bodrum da etk
ileniyor." değerlendirmesinde bulundu. 

 
İlçede 25 yıldır turizm işiyle uğraşan 

Tanju Özer de Bodrum'da çok uygun fiy
ata gidilebilecek yerlerin de ultra zengin
lerin gittiği yerlerin de olduğunu söyledi. 

 
Özer, Bodrum'u lahmacun fiyatlarıyla 

değerlendirmenin doğru olmadığını 
ifade etti.

EPDK'den doğal gaz tarifesindeki fiyat artışına ilişkin açıklama 

Beyaz eşya satışları yılın ilk yarısında yüzde 11 arttı 
TÜRKBESD tarafından düzenlenen 

basın toplantısında, beyaz eşya sek
törünün 2024 ilk 6 aylık verilerine il
işkin sonuçları değerlendirildi. 

Toplantıda konuşan Sığın, Türkiye'nin 
beyaz eşya sanayisinde yüzde 7'lik üre
tim hacmiyle Avrupa'nın en büyük, 
dünyanın ise ikinci en büyük üretim 
üssü konumunda olduğunu anlattı. 

Türkiye beyaz eşya sanayisinin 33 mi
lyon adetlik üretim ve 23 milyon adetlik 
ihracat kapasitesinin bulunduğunu ak
taran Sığın, 60 bin doğrudan 600 bin 
dolaylı istihdam sağlayan sektörün AR
GE, dijital dönüşüm ve yeşil dönüşüm 
yatırımlarıyla dünya çapında rekabet et
tiğini ifade etti. 

Sığın, 6 ana ürün grubunda geçen yılın 
aynı dönemine göre ilk 6 ayda iç 
satışlarda yüzde 11'lik büyüme, ihra
catta ise yüzde 4'lük azalma 
kaydedildiğini bildirdi. 

Sığın, küresel pazarlardaki daralma 
nedeniyle son 2 yıldır ihracatın düşüş 
eğiliminde olduğunu belirterek, "İç 
satışlardaki büyümeye rağmen, ihracat
taki daralma nedeniyle 2023'te toplam 
pazarda yüzde 4,5 küçülme kaydettik. 
Sektörümüz bugüne kadar kapasite kul
lanımı ve istihdamda herhangi bir kayıp 
yaşamadı ancak ülkemizde ihracatı zora 
sokacak politikaların bu tabloyu riske at
masından endişe duyuyoruz." diye 
konuştu. 

Haziranda geçen yıla göre iç satışlarda 
yüzde 20'lik azalma olduğunu dile ge
tiren Sığın, şu ifadeleri kullandı: 

"Buna bir miktar bayram etkisi diye
biliriz. Bu oran son yıllarda gördüğümüz 
en ciddi küçülmeye işaret ediyor. Son 3 
ayda iç satışlarımızda ciddi bir 
yavaşlama var. Zira bu yılın ilk 3 ayında 
ortalama yüzde 28 olan iç pazar 
büyümesi, son 3 ayda ortalama eksi 
yüzde 5 seviyesine düştü. Bugüne kadar 
ihracattaki düşüşe karşılık sektörümüzü 
ayakta tutan yegane dayanak iç 
pazardaki hareketlilik oldu. Üretim se
viyemizi yakın zamana kadar korumaya 
çalıştık ancak bu ay itibarıyla üretimde 
de yüzde 11 azalma gerçekleşti. Yüksek 
sezon olmasına rağmen iç pazar 
büyümesindeki yavaşlama ve ihracattaki 
düşüş trendi üretim ile istihdam için risk 
oluşturuyor. Haziranda ihracat ve iç 
satışlardan oluşan toplam pazar büyük
lüğümüzde karşılaştığımız yüzde 10 
küçülmenin üretimde kalıcı hale gelerek 
istihdamı etkileme olasılığından endişe 
ediyoruz." 

 
"Tüketicinin alım gücünü koruması 

önem taşıyor" 
Gökhan Sığın, pazar canlılığını sürekli 

kılmak üzere tüketicilerin alım gücünün 
korunması, sabit kalmasının büyük 
önem taşıdığını belirterek, "Son 
dönemde gündeme gelen kredi kartı tak
sit sayılarının azaltılması, kredi faiz ve 
komisyon oranlarının yüksek olması iç 
pazar için ciddi risk teşkil ediyor. Orta
lama 1012 yıl kullanılan beyaz eşyaların 
halihazırda tabi olduğu 9 ay taksit limi
tinin daha da azaltılması tüketici cephe

sine olumsuz yansıyor, pazarı da biraz 
zorlaştırıyor." şeklinde konuştu. 

Sığın, sektörün yüksek küresel ente
grasyonunun, yatırımların yeşil ve dijital 
dönüşüm alanlarına odaklanmasını 
gerekli kıldığını kaydederek, ulusal 
mevzuatın AB'deki düzenlemeleri kap
sayacak şekilde güncellenmesi gerek
tiğini söyledi. Sığın, bu yöndeki 
revizyonların sektör özelinde AB 
ülkelerine olan ihracata katkı sağlaya
cağını ve ihracat rakamlarına olumlu 
yansıyacağını öngördüklerini de bildirdi. 

Üreticilerin verimliliği artırmak, 
maliyetleri düşürmek için çaba göster
diğine değinen Sığın, girdi maliyet
lerindeki yüksek artışlar ve talepteki 
daralmanın bu gayrete direnç oluştur
duğunu söyledi. 

 
Yetkili servislere dikkat edilmeli 

TÜRKBESD Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Fatih Özkadı, sanayinin reka
betçilik gücünü artırabilmek için global 
pazarlardaki durumun çok iyi incelen
mesi gerektiğinin altını çizerek, Dahilde 
İşleme Rejiminin (DİR) ihracata olumsuz 
etki yapmamasını arzu ettiklerini ifade 
etti. 

TÜRKBESD Yönetim Kurulu Üyesi 
Mehmet Yavuz da beyaz eşya sektörü 
olarak ithalatta haksız rekabetin önlen
mesine ilişkin soruşturmaları dikkatle 
takip ettiklerini söyleyerek, "Özellikle 
paslanmaz çelik ve polistiren ürünlerine 
yönelik başlatılan antidamping soruş
turmaları, sektörümüzü doğrudan etk
ileyecek nitelikte. Damping 
soruşturması sonucunda ek vergiler ge
tirilmesi, ürün maliyetlerini doğrudan 
artıracak ve enflasyonu tetikleyecektir." 
diye konuştu.
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eSkİ bakanlardan Abdüllatif Şener'inoğlu Bedirhan Şener anneannesini öldürdü.Olay, önceki gün akşam saatlerinde Çanka-ya ilçesi Güvenevler Mahallesi'nde meyda-na geldi. Bedirhan Şener ile anneannesiLeyla Çetiner arasında, Meneviş Sokak'taikamet ettikleri evlerinde henüz bilinme-yen nedenle tartışma çıktı. Tartışmanın bü-yümesi üzerine Bedirhan Şener, anneanne-si Çetiner'i tabancayla rehin aldı. Bununüzerine Abdüllatif Şener, sokağa çıkarak du-rumu polis ekiplerine bildirdi.İhbar üzerine olay yerine çok sayıda po-lis ve sağlık ekibi sevk edildi. Bedirhan Şe-ner, bu sırada anneannesi Çetiner'i silahlavurarak öldürdü. Şener, polis ekiplerincegözaltına alınırken ambulansla özel bir has-taneye sevk edilen Çetiner ise yapılan tümmüdahalelere rağmen hayatını kaybetti.Abdüllatif Şener de bilgisine başvurul-mak üzere emniyete götürüldü. Sözcü gaze-tesine konuşan Şener, oğlunun psikolojiksorunları olduğunu, karşısındakinin anne-annesi olduğunu bile bilmeden ateş ettiğiniöne sürdü. Cinayetin işlendiği sokağa özelharekat Polisleri sevk edildi, sokak araç tra-fiğine kapatıldı. Olay yerine giden savcı in-celemelerde bulundu ve deliller toplandı.Olayın neden ve nasıl yaşandıysa ifadelerinardından netlik kazanacak.

İnSAn Hak ve Hürriyetleri İnsani Yar-dım Vakfı ile Gazze Dayanışma Platfor-munun da aralarında bulunduğu çeşitlisivil toplum kuruluşlarına üye grup, Ha-mas Siyasi Büro Başkanı İsmail Heniyyesuikastını protesto etti. Fatih Camisi'ndeakşam namazını kıldıktan sonra avludatoplanan grup, "Milyonlarca şehitle Ku-düs'e yürüyoruz" yazılı pankart açtı. Bu-radan hareket eden kalabalık, Türk ve Fi-listin bayrakları taşıyarak İsrail aleyhinesloganlar attı.Katılımcılar, yürüyüş sırasında sui-kastı protesto etmek için cep telefonları-nın ışıklarını açtı. Polis, yürüyüş boyuncaçevrede güvenlik önlemi alırken, Fevzipa-şa Caddesi trafiğe kapatıldı. Grubun, slo-ganlar ve tekbirler eşliğinde Beyazıt Mey-danı'na ulaşmasının ardından Kur'an-ıKerim okundu. Anadolu Gençlik Derneği(AGD) İstanbul İl Başkanı Mehmet Yaroğ-lu, burada yaptığı konuşmada, İran'ınbaşkenti Tahran'da suikasta uğrayan İs-

mail Heniyye'nin aralarından ayrılmasın-dan ötürü yüreklerinin mahzun ve gözle-rinin yaşlı olduğunu söyledi. Ancak aslayas tutmadıklarını dile getiren Yaroğlu,"Bir savaştayız, bu savaşta canımız yana-cak, kanımız akacak, şehitler vereceğiz.Cihatlar ve mukavemetten asla ve aslageri durmayacağız." dedi. Yaroğlu, Gazzemeselesi ile Heniyye suikastına ilişkin İs-lam devletlerinin üzerine düşen büyükbir mükellefiyet olduğunu belirterek,"Ancak bizlerin de fert olarak, bir Müslü-man olarak ve sivil toplum olarak üzeri-mize düşenler var. Bizler asla ve asla bumeydanları terk etmeyeceğiz." diye ko-nuştu. Genç İHH Başkanı Muhammet Ci-hat Çelik, bugün en fazla kaçınılması ge-reken şeyin tefrika olduğuna ve saflarıdaha fazla sıklaştırmak gerektiğine vurguyaptı. Asıl mücadelenin şimdi başladığınıbelirten Çelik, "Uzun soluklu bir mücade-lenin henüz başlangıcındayız. Bu uzunsoluklu mücadeleyi ancak safları birleşti-

rerek, sıklaştırarak birlikte yürütebiliriz.Büyük şehitler, büyük zaferlerin muştu-cusudur. Biz inanıyoruz ki, Allah'ın izniyleinşallah İsmail Heniyye'nin şehadeti deçok yakındaki bir zaferin muştucusu ola-caktır." ifadesini kullandı.Türkiye Gençlik Vakfı (TÜGVA) İstan-bul İl Başkanı Beytullah Çiçen, İsmail He-niyye'nin şehadetinin bugün Filistin'de,Gazze'de yaşanan acıyı zirveye çıkardığı-nı belirtti. Gençler olarak Gazze ve Kudüsdavasını yalnız bırakmayacaklarına dik-kati çeken Çiçen, İsmail Heniyye'nin kal-dırdığı şehadet bayrağını yere indirmeye-ceklerini kaydetti. Çiçen, yıllarca hasretlebeklenen Ayasofya'nın kapıları ayağa kal-kılarak nasıl açıldıysa yarın da Kudüs'ünkapılarını bu milletin devletiyle açacağınısöyledi. Protestoda bulunan diğer der-nekler adına da temsilciler birer konuş-ma yaptı. Konuşmaların ardından Filistinhalkı için yapılan duadan sonra katılımcı-lar, slogan atarak dağıldı. (AA)

İÇİşLerİ Bakanı Ali Yerlikaya, sos-yal medya hesabından yaptığı payla-şımda, "FETÖ'cülere göz açtırmayaca-ğız. Terör örgütleri ve onların iş birlik-çilerine karşı operasyonlarımız karar-lılıkla devam edecek." ifadelerini kul-landı. Yerlikaya, Emniyet Genel Mü-dürlüğü İstihbarat Başkanlığı, KOMBaşkanlığı ve TEM Daire Başkanlığıkoordinesinde, il emniyet müdürlük-leri TEM ve KOM şube müdürlüklerin-ce yapılan çalışmalar sonucu Adana,Ankara, Balıkesir, Bursa, Çorum, Edir-ne, Elazığ, Gaziantep, Isparta, İstanbul,

İzmir, Karabük, Kütahya, Ordu, Mani-sa, Mersin, Rize, Samsun, Siirt, Tekir-dağ ve Yalova'da FETÖ'ye yönelik"Kıskaç-24" operasyonları düzenlen-
diğini belirtti. Son 4 gündür devameden operasyonlarda 55 şüphelininyakalandığını aktaran Yerlikaya, şubilgileri verdi: "Şüphelilerin, örgütünsözde 'askeri mahrem yapılanması veemniyet yapılanması' içerisinde faali-yette bulundukları, ankesörlü telefon-larla iletişim kurdukları ve örgüt içeri-sinde sorumlu şahıslarla irtibatlı ol-dukları, ifade ve teşhislerde adlarınıngeçtiği ve FETÖ soruşturmaları kap-samında haklarında kesinleşmiş hapiscezası ve aranma kaydı bulunduğutespit edildi." (AA)

cumHurBAşkAnı Recep TayyipErdoğan, Katolik Hristiyanların Ruha-ni Lideri ve Vatikan Devlet BaşkanıPapa Fransuva ile telefon görüşmesiyaptı. Cumhurbaşkanlığı İletişim Baş-kanlığından yapılan açıklamaya göre,Cumhurbaşkanı Erdoğan görüşmede,Paris Olimpiyat Oyunları açılışının birbölümünde sergilenen ahlaksız göste-rilerin infiale yol açtığını ve tepkilereneden olduğunu ifade etti.Erdoğan, ifade özgürlüğü ve hoş-görü kisvesi altında insanlık onuru-nun ayaklar altına alındığını, dini veahlaki değerlerle alay edildiğini, bu-nun Hristiyan dünyası kadar Müslü-manları da rencide ettiğini, bunlarakarşı birlikte ses yükseltmenin ve or-tak tutum sergilemenin gerektiğineinandığını belirtti. Cumhurbaşkanı Er-doğan, insanları birleştirme amacıyladüzenlenen olimpiyat oyunlarındadini değerlere meydan okunmasının,sapkın propagandaların yapılmasının,dünyanın sürüklendiği ahlaki çökün-tünün alarm zili olduğunu da kaydetti.Cumhurbaşkanı Erdoğan görüş-mede, Gazze'deki İsrail saldırılarınınsoykırıma dönüştüğünü, ciddi bir in-sani kriz yaşandığını, İsrail'in katliam-

larını bazı devletlerin kendisine sağla-dığı diplomatik, ekonomik ve askerişemsiye altında gerçekleştirdiğini ifa-de etti. Erdoğan, Hamas Siyasi BüroBaşkanı İsmail Heniyye'ye yönelik sui-kast ile Lübnan'a yapılan saldırının İs-rail'in tüm bölge, dünya ve insanlıkiçin bir tehdit olduğunu bir kez dahaortaya koyduğunu, özellikle Filistin'deyaşayan Müslümanlar ve Hristiyanla-rın huzur bulması için geç kalınma-dan insanlık ittifakı olarak hareketegeçilmesi gerektiğini söyledi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, bölge ilebirlikte dünyanın siyasi, güvenlik vetoplumsal yapısına kalıcı zarar veril-meden Papa Fransuva'nın, İsrail'edestek veren ülkelerle saldırılarındurdurulması ve kalıcı barışın sağlan-ması için yapacağı görüşmelerin fay-dalı olacağına inandığını belirtti.Görüşmede Papa Fransuva, barışiçin gösterdiği çaba ve dini değerlerinaşağılanmasına karşı hassasiyetlerinedeniyle Cumhurbaşkanı Erdoğan'ateşekkür etti. (AA)

mİLLİ Savunma Bakanlığı (MSB),Irak'ın ve Suriye'nin kuzeyi dahil yürütülenoperasyonlarda son bir haftada 67 teröris-tin etkisiz hale getirildiğini bildirdi. MSBBasın ve Halkla İlişkiler Müşaviri TuğamiralZeki Aktürk, Türk Silahlı Kuvvetlerinin(TSK) komuta kademesinin şekillendiğiYüksek Askeri Şura toplantısının Cumhur-başkanı Recep Tayyip Erdoğan başkanlığın-da Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde yapıla-cağını hatırlattı. Yüksek Askeri Şura karar-larının, Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın onayınımüteakiben açıklanacağını belirten Aktürk,kararların devlete, millete ve TSK'ya hayırlıolmasını diledi. Aktürk, Türk Silahlı Kuvvet-lerinin, operasyonlarını sahanın gerekliliği-ne uygun, alışılmadık, öngörülemez, süratlive sürekli icra esaslarında uygun bir şekildekararlılıkla geçekleştirdiğini belirterek,"Irak ve Suriye'nin kuzeyi dahil son bir haf-tada 67, 1 Ocak'tan bugüne kadar ise 1588terörist etkisiz hale getirilmiştir." ifadesinikullandı. Gerçekleştirilen operasyonlarda1588 teröristin, 770'inin Irak'ın kuzeyinde,818'inin ise Suriye'nin kuzeyinde etkisizhale getirildiği bilgisini paylaşan Aktürk, ay-rıca, Irak'ın kuzeyindeki Gara, Kandil veAsos'ta bulunan terör hedeflerine yönelikolarak 26 Temmuz'da gerçekleştirilen havaharekatıyla içerisinde sorumlu düzeyde te-röristlerin de bulunduğu değerlendirilenmağara, sığınak, barınak, depo ve terör ör-gütünün kullandığı tesislerden oluşan 25hedefin başarıyla imha edildiğini söyledi.Aktürk, Irak'ın kuzeyindeki barınmaalanlarından kaçan 1 PKK'lı teröristin dahaHabur'daki hudut karakoluna teslim olduğu-nu hatırlatarak, "Terör yuvalarına kilit vur-maya kararlılıkla devam eden Türk SilahlıKuvvetlerimiz Irak'ın kuzeyindeki Pençe-Ki-lit Operasyon bölgesinde teröristlere ait 6mağara/tünel tespit etmiştir. Tespit edilenmağara ve tüneller dahil arama-tarama faali-yetlerinde çok sayıda el ve sis bombası, ma-yın, el yapımı patlayıcı havan, uçaksavar vemakineli tüfek mühimmatı ile yaşam malze-mesi ele geçirilmiştir." şeklinde konuştu.Tuğamiral Aktürk, hudutlarda, yoğun, etkinve dinamik tedbirlerle çok yönlü güvenliğinsağlandığına vurgu yaparak, "Son bir hafta-da yasa dışı yollarla sınırdan geçmeye çalı-şan 5'i terör örgütü mensubu olmak üzere310 şahıs yakalanmış, 916 şahıs ise hududugeçemeden engellenmiştir." dedi. (AA)

ÇocukLuğumdA gazete okumayı,hatta dergi okumayı, daha da ilerisi ki-tap okumayı çok önemser ve okuyacakdergi, gazete ve kitap arardım. Çocuk-
luk yıllarımız 1970'li yıllarda geçti.
Ne bu kadar gazete vardı, ne bu ka-
dar dergi vardı, ne de bu kadar kitap
vardı, ama az sayıda kitap, dergi ve
gazeteleri bulduğumuzda bir çırpıda
okurduk. Ne var ki o günler geldi geçti,son elli yılda çok aşamalardan geçtik.Bilgisayarlar icat edildi, cep telefonlarıhayatımıza girdi, “dijital” dedikleri birkavramla tanıştık ve her anımızı işgaletti neredeyse. Bunlardan dolayı artıkgazete, kitap ve dergi okunmuyor de-sem yeridir. 

Dijital gazete, dijital dergi ve dijitalkitap her yerde karşımıza çıksa da, hiç-birisi gerçek, gerçek kitap ve gerçekdergi kadar etkileyici ve “elle tutulurolamaz.” Pdf ortamında ya da başka
bir programla dijital olarak sunul-
muş kitap, dergi ve gazete zevk ver-
miyor.Birçok kitabı yayınlanmış bir YazarKardeşiniz olarak şahsıma da yakın çev-remden “bu çağda kitap çıkartmaya
ne gerek var” diyenler olsa da “dinle-
miyor, ısrarla kitap çıkartmaya de-
vam ediyorum.” Devam edeceğim in-şallah. 

Hiçbir şey kağıt ortamındaki kita-bın, gazetenin ve derginin tadını ver-mez.Kitap, dergi ve gazete derken çocuk-luğumda, zor bulsam da okumaktan bü-yük tad aldığımdan söz etmiştim. Pa-
zarcık’ta 1970'li yıllarda tek bir gaze-
te bayii vardı. Duran Emmi o gazete
büfesinin sahibi idi. Bir de Oğlu Yaşar
vardı. İkisi çok resmi ve ciddi insan-
lardı. Onlardan çekinsem de uzaktan
uzağa da olsa, gizlice de olsa, o gazete
ve dergilerin manşetlerini, başlıkları-
nı keyifle okuduğumu şimdiki gibi ha-
tırlıyorum. Ancak yıllar geçtikçe bizdede gazete okuma hevesi azaldı.Günümüzde gazeteler artık hiçokunmuyor desem yeridir. Bu vesile ileRahmetli Babamdan bahsetmek istiyo-rum. Gazetelerin okunmadığı bu çağdaetrafımda tek gazete okuyan kişiydi. Ba-
bam Rahmetli vefat ettiği yıldan bir
sene öncesine kadar günlük bir gaze-
te satın alıp neredeyse her satırını

okurdu. Özellikle dış, uluslararası ha-
berleri merakla okurdu. Vefatındanbir yıl öncesi yoğun hastalık ve çile ilegeçtiği için son bir yıl gazete okuyama-dı. Allah gani gani rahmet eylesin. Şimdi gazetelerin, az sayıda kalmışgazete bayilerinden ya da marketlerdensatılmadan tekrar paketlenip iade ol-ması şahsımı üzüyor. Keşke bayilerdekive marketlerdeki tüm gazeteler satınalınıp da olunsa. Şimdi gelelim köşe yazılarının uzun-luğunun ne kadar olması gerektiğinedair yazımın başlığındaki soruya. Buhusustaki görüşüm şu: “Köşe yazıları-
nın uzunluğu bir sayfayı geçmemeli-
dir.” Zamanımız hız çağı, telaş çağı veherkeste bir yoğunluk var. Bu ahvaldeinsanlar uzun yazı okuyamıyorlar. Bendeniz yıllardan beri köşe yazısıyazıyorum. Belki 30 yıldır yazıyorum.Genelde uzun yazıyorum. Yani A4 kağı-dı ortamda düşündüğümüz zaman, ya-zılarım iki sayfayı geçiyor. Hatta 3 sayfa-

nın ilk başlarına varacak şekilde yazıyazma alışkanlığımız var. Ancak köşeyazılarının uzun olduğu zaman okun-madığını hissettim. Biraz geç olsa da,artık bundan sonra köşe yazılarımı kısayazmayı düşünüyorum. “Bir A4 kağıdı
uzunluğunda olsun” diye kendi kendi-me karar verdim.İnşallah yazılarım bundan sonradaha fazla okunur ve okuyucularımızadaha fazla ulaşır. Okumak, okumak,okumak. Yazmak, yazmak, yazmak. İkiside çok mühim. Okumak ve yazmakruhu rahatlatır ve insanın ufkunu açar. Biz de ruhumuzu huzura kavuştura-lım ve ufkumuzu. Bu yazı bir okur yazardertleşmesi oldu. Herkese çok kitaplı,çok gazeteli, çok dergili günler diliyo-rum. Vesselam.(Not: “Bir sayfayı geçmesin” dedimamma bu ilk yazıda tutturamadım. Alış-kanlıklar kolay terkedilmiyor. Bundansonra tek bir yazıya sığdırırım. inşal-lah.)
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UZUN OLDUĞUNDA
OKUNMUYOR MU?

Erdoğan, Papa Fransuva
ile telefonda görüştüCumhurbaşkanı Erdoğan, Paris Olimpiyat Oyunları açılışının bir bölümün-de sergilenen ahlaksız gösterilerin infiale yol açtığını ve tepkilere neden ol-duğunu ifade etti ve ahlaki çöküntünün alarm zili olduğunu kaydetti

Bir haftada 67
terörist etkisiz 
hale getirildi

Abdüllatif Şener'in
oğlu anneannesini 

öldürdü

FETÖ'ye yönelik "Kıskaç-24" operasyonu

Haniye suikastı İstanbul'da yürüyüşle protesto edildi

Yüksek Askeri Şura (YAŞ) toplantısı Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan başkanlığında gerçekleşti. Toplantıda, Türk Silahlı Kuvvetleri’ndeki

terfiler ve atamalar ele alındı. Cumhurbaşkanı Erdoğan tarafından imzala-
nan karara göre; Türk Silahlı Kuvvetleri’nde komuta kademesi değişmedi. 
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Bm Güvenlik Konseyi (BMGK),İran'ın talebi ve Rusya, Çin ve Cezayir'indesteğiyle acil oturumla toplandı. "Siyo-nist, işgalci İsrail rejiminin terör faaliyetisonucu Heniyye'nin suikasta uğradığını"aktaran İravani, saldırının İsrail'in böl-gedeki terör ve sabotaj faaliyetlerinindevamı olduğunu dile getirdi. İravani,İsrail'in aynı zamanda siyasi bir günde-minin de olduğunu, bölgede barış ve is-tikrarı önceliklendiren yeni hükümetinilk gününe gölge düşürmek istediğinisöyledi. İran'ın söz konusu saldırıyı engüçlü şekilde kınadığını dile getiren İra-vani, "Uluslararası hukuk uyarınca meş-ru müdafaa hakkımızı muhafaza ediyo-ruz." açıklamasında bulundu."Uygun gördüğümüz zaman ve şe-kilde cevap vereceğiz." diyen İravani, İs-rail'in suç ve terör faaliyetine" kararlışekilde cevap vereceklerini, İran'ın ulus-lararası hukuk ve BM Şartı ilkelerine

bağlılığını teyit etti. İravani, bölgede ba-rışın sadece bu ilkelere saygıyla sağlana-cağını belirterek, İsrail'in bölgedeki tümülkelere karşı saldırgan tutum içinde ol-duğunu söyledi. "İsrail rejiminin savaşçığırtkanı liderlerinin" uluslararası hu-kukun temel ilkelerine hiçbir şekildesaygı duymadığını kaydeden İravani,ABD'nin de bu çerçevede sorumluluğubulunduğunu göz ardı etmemek gerek-tiğini vurguladı. İravani, uluslararasıtoplum ve BMGK'nin korkunç suçlarakarşı sessiz kalmaması gerektiğinin altı-nı çizerek, "BMGK'de 10 aydır, özellikleABD olmak üzere yaklaşık 10 ülke, İsra-il'in Gazze'de katliam ve bölgedeki kötüniyetli faaliyetlerinden sorumlu tutul-masını engelledi." ifadelerini kullandı.Söz konusu ülkelerin sadece Filis-tin'in meşru müdafaa hakkını engelle-mediğini, aynı zamanda İsrail'in Filistinhalkına karşı kıyım ve soykırımını meş-

rulaştırmaya çalıştığını belirten İravani,bu ülkelerin meşru müdafaa kavramı-nın da yanlış yorumlanmasına yol açtı-ğını söyledi. İravani, "BMGK, İsrail'i busaldırı eyleminden sorumlu tutmak içinacilen adım atmalı." diyerek, buna yaptı-rım ve başka tedbirlerin dahil edilmesigerektiğini, ancak bu şekilde uluslarara-sı toplumun İsrail'in hain saldırılarınıengelleyebileceğini kaydetti.Filistin'in BM Daimi Temsilci Yar-dımcısı Feda Abdelhadi ise işgalci güçİsrail tarafından Filistinli sivillerin hergün daha fazla korku, acı ve kayba ma-ruz bırakıldığına dikkati çekti. Filistinliliderlerin Heniyye'ye yönelik suikastı engüçlü şekilde kınadığının altını çizenAbdelhadi, Filistin'de yas ilan edildiğinibildirdi. Abdelhadi, İsrail'in "terör veşiddeti" uluslararası hukuk, diplomasive insan hayatına saygıya tercih ettiğinibelirterek, "İsrail için kırmızı çizgi yok.

İhlal etmeyeceği hiçbir kanun ya da ku-ral yok." dedi. İsrail'in işgalci ordusu veyerleşimci milisleri için hiçbir çocuk, ka-dın, erkek ya da bebeğin hedef dışı ol-madığını ifade eden Abdelhadi, İsrailliliderlerin suçları için cezalandırılmaya-caklarını düşündüklerini aktardı.Abdelhadi, "Buna inanıyorlar çünküşimdiye kadar hiçbir bedel ödemek zo-runda kalmadılar." değerlendirmesindebulundu. Uluslararası toplumun bu ger-çekle yüzleşme, suç ve saldırıları dur-durma zamanının geldiğini ifade edenAbdelhadi, "İsrail, hiçbir hakka sığına-rak işlediği savaş ve insanlığa karşı suç-ları meşrulaştıramaz." dedi. Abdelhadi, hesap vermeye yönelikherhangi bir adım atılmadan, silahtransferini durdurma dahil yaptırım vebaskı uygulanmadan İsrail'in her gün"haydut devlet" olmaya devam edeceği-ni söyledi.

Terör devleti İsrail, Lübnan’ın baş-kenti Beyrut’ta düzenlediği saldırıdaHizbullah’ın üst düzey komutanı FuadŞükrü’yü hedef almasından hemen son-ra, çok daha yüksek profilli bir suikastile dünya gündemini sarstı. İran Cum-hurbaşkanı Mesud Pezeşkiyan’ın yemintöreni için Tahran’da bulunan Hamas Si-yasi Büro Başkanı İsmail Haniye, İran’ınbaşkentinde uğradığı suikast sonucuhayatını kaybetti. Hamas’tan yapılanaçıklamada, Haniye’nin, İsrail’in Tah-ran’daki konutuna yerel saatle 02:00’dedüzenlediği saldırı sonucu hayatını kay-bettiği ifade edildi. Haniye’nin kaldığıevin bir güdümlü füzeyle vurulduğu be-lirtiliyor. Saldırıda Haniye’nin yanı sırakoruması da hayatını kaybetti. İran dev-let televizyonu, Haniye’ye yönelik sui-kastın sınır ötesinden gerçekleştirildiği-ni duyururken, yarı resmi Tasnim HaberAjansı ise Haniye’nin Tahran’ın kuzeyin-de gazilere ait özel bir konutta hava sal-dırısıyla hedef alındığını aktardı.
TAHRAN SEÇİMİ ÖNEMLİHaniye, suikasttan önce gerçekleş-tirdiği temaslarda, İran’ın yeni Cumhur-başkanı Pezeşkiyan ve İran dini lideriAyetullah Ali Hamaney ile bir araya gel-miş, Pezeşkiyan’ın yemin töreninde gö-rüntülenmişti. Haniye’nin ölümü Gaz-ze’de ateşkes çabalarına ciddi bir darbeolarak görüldü. Haniye’nin İran’da öldü-rülmesi ise bu ülkeye bir mesaj olarakgörülürken, İran’ı da zor duruma soktu.Haniye’yi başka bir ülkede de vurabile-cek olan İsrail’in bunu İran’da yapması,İsrail’in gücünün ne olduğunu göster-mesi açısından önemli olarak görülüyor.Öte yandan İran’da yaşanan bu güvenlikzaafiyeti tüm dünyada dikkat çekti. Yenicumhurbaşkanının yemini sonrası yaşa-

nan suikast, İran’ı küçük düşürdü. İranBaşsavcılığı, suikastın tüm yönlerininincelenmesi, olası ihmal veya hatalarlailgili yasal işlem yapılması, faillerin tu-tuklanıp yargılanması talimatını verdi.Öte yandan uzmanlar, Haniye suikastı-nın, İsrail’in Gazze konusunda elini ra-hatlatacağını ve Gazze’ye yönelik saldı-rıların azalacağını tahmin ediyor.
DOHA’DA DEFNEDİLECEKİsmail Haniye’nin öldürülmesininardından İran’da 3 günlük, Filistin’de ise1 günlük ulusal yas ilan edildi. Öte yan-dan Haniye’nin cenaze töreni İran’ınbaşkenti Tahran’da düzenlendi. Cenaze-nin bugün Katar’ın başkenti Doha’dadefnedileceği belirtildi. Katar Ulusal Ca-mii’ndeki törenin ardından Haniye’nincenazesi Lusail’de defnedilecek.
İLK DEĞİL: HAMAS’IN 
VURULAN LİDERLERİHaniye, suikasta kurban giden ilkHamas lideri değil. ‘Mühendis’ lakaplıYahya Ayyaş’ın cep telefonu elinde pat-lamıştı. Eski siyasi lider Halid Meşal iseÜrdün’de Mossad ajanları tarafından ze-hirlenmişti. Dönemin Ürdün Kralı Hüse-yin’in ve ABD Başkanı Clinton’ın çaba-sıyla İsrail, Ürdün’e panzehiri sağlamış,Meşal kurtulmuştu. Hamas’ın dini lideriŞeyh Ahmed Yasin, Gazze’de bir cami-den çıkarken helikopterden atılan birfüzeyle öldürülmüştü. Hedef alınan di-ğer isimler ise Abdülaziz El Rantisi, Ad-nan El Gul, Nizar Rayan, Said Seyyam veson olarak Salih Aruri olmuştu.
YENİ LİDER HALİD MEşAL Haniye'nin ölümü sonrası gündemegelen iddiaya göre Hamas Siyasi BüroBaşkanlık görevine geçici olarak Halid

Meşal atandı. İddia, İran basınında yeralırken konuya ilişkin henüz Hamas'ınresmi kanallarından bir açıklama yapıl-madı. Hamas'ın eski liderlerinden olanMeşal, 1997 yılında Ürdün'ün başkentiAmman'da Mossad ajanlarının kulağınazehir enjekte ederek düzenlediği sui-kasttan kurtulmuştu. Yakalanan iki aja-na karşılık İsrail hapishanelerindeki 40Filistinli serbest bırakıldı. Bunlardan bi-risi de Hamas'ın lideri Şeyh Ahmed Ya-sin'di. Meşal, 2017'de 21 yıl yürüttüğüHamas Siyasi Büro şefliği görevindenayrıldı ve Meşal'in yerine İsmail Haniyegeçti. Meşal 2021 yılında yapılan seçim-lerde Hamas'ın dış ofisinin başına geçti.
HANGİ FÜZEYLE VURDULAR?Haniye'nin öldüğü suikasta ilişkinyanıt bekleyen sorular arasında, bu sal-dırının nasıl gerçekleştirildiği, kullanılanfüzenin nasıl radara yakalanmadığı ve 3.

bir ülkeden atılma ihtimali de bulunu-yor. Bu çerçevede ise akıllara ilk olarakgeçmişte bu tip saldırılarda rol aldığı bi-linen ABD üretimi “R9X Hellfire” füzesigeliyor. Füze yüksek profilli hedefleri dü-şürmek için patlayıcı yerine açılan kılıç-ların kullanıldığı için “Ninja” füze olarakda biliniyor. Füze ateşlendikten sonrapatlamak yerine keskin bıçaklarıyla he-defini yok ederken, bu da hedef dışında-ki sivil kayıpları minimum düzeyde tutu-yor. Füze daha önce El Kaide lideri Ey-men El-Zevahiri gibi isimlere karşı kulla-nılmıştı. Bununla birlikte saldırının he-nüz ne ile gerçekleştirildiği tam olarakbilinmiyor. İşte cevapsız kalan sorular;
* İsrail, Haniye’nin konutunu nere-den biliyordu? İstihbarat nereden geldi?
* Saldırıda hangi silah kullanıldı?
* İran’da güvenlik zafiyeti mi var?
* Saldırı neden İran’da yapıldı? Me-saj mı var?

,

mescİd-İ aksâ, Filistin - Gazze
davasının önde gelen mücahid sima-
larından Hamas lideri İsmail Haniye,
İran’da uğradığı menfur bir saldırı
sonucu şehit oldu. Şehidimize Yüce
allah’tan rahmet; ailesine, Filistin-
Gazze halkına, gönlü Gazze için atan
bütün müminlere ve tüm İslam âle-
mine sabır, metanet ve başsağlığı di-
liyoruz.İsmail Haniye, davasının eri, yiğit birinsandı. Maruz kaldığı bütün musibetle-re rağmen davasından yana en küçükbir zafiyete kapılmadı, başını hep diktuttu, inandığı ölçülerden asla geri adımatmadı. Fizikî manada aramızdan ay-
rılmış olsa da, dava adamı kimliği ve
örnek şahsiyeti ile bütün müslüman-
ların gönlünde kıyamete kadar yaşa-
yacaktır. Bu meyanda ne şeref ki bir şe-hit daha kazandık.İsrail, ABD ve müttefikleri bilsinlerki, bir mücahid şehit olduğunda toprağadüşen bir tohum gibi “bir” iken “bin”olur. Bir şehit, şehadet diliyle bin şe-

hit adayını cihad meydanına davet
eder. Ve yine zalimler bilsinler ki,
hak galip gelecek ve kendileri hezi-
mete uğrayacaklardır. Hüzün dolu kalplerimizde bu duy-gularla yeni bir diriliş ve şahlanışın kı-vılcımı ateşlenmektedir. Bu vesileyle bir muhasebe yapma-nın da zamanıdır:Bu menfur hadise karşısındaki tep-kilere bakıyoruz; her zamanki gibi kına-madan, lanetlemeden başka bir şeyyok…Ferdî olarak gücü bu zulmü durdur-maya yetmeyen Müslüman milletimizinve diğer Müslüman milletlerin, imansaikiyle öfkelenmesi ve bu öfkeyi desözle, mesajla, paylaşımla dışa vurmasıgayet tabiidir. Ancak İslam ülkelerinin liderleri veyöneticileri konumunda olanların kına-ma ve telinlerinin bu zulüm ve soykırı-mı durdurmaya yetmediği aşikârdır.Yaklaşık bir asırdır tekrarlanagelen bukınama ve telinlerden ne elde edildi ki,

bugünküler bir netice versin? Adamlargülüp geçiyorlar. Şimdi samimiyet
göstergesi olacak fiil, eylem ve iş za-
manıdır. Tam da bu noktada Hz. Ebubekir(r.a.) Efendimizin devlet başkanı seçildi-ğinde yaptığı ilk konuşmadaki şu cüm-lesi, hem Müslümanların bugün içindebulundukları halin teşhisini yapmakta,hem de milletimiz başta olmak üzere
müslüman milletlerin liderlerinden
beklentisine işaret etmektedir:

“Bir millet Allah yolunda cihadı
terk ederse zillete dûçâr olur.”İnancımıza, bize nasıl yaşamamızgerektiğini bildiren ölçülerimize kulaktıkayarak, sırtımızı dönerek Müslümanşeref ve haysiyetini koruyabilmemiz vetaşıyabilmemiz mümkün değildir. Bunuçok iyi bilmeliyiz.Öte yandan İsmail Haniye’nin
İran’da şehit edilmesi üzerinde de
dikkatle durulmalıdır. 

İran, misafirine ev sahipliği yapa-
mamış, onu koruma hususunda titiz
davranmamıştır. Haniye’nin yerinin tespit edilmesi vehedef alınması hususunda hangi ihmal-lerin söz konusu olduğu; bu saldırıda
kimin ya da kimlerin görev üstlendi-
ği de mutlaka derinlemesine araştı-
rılmalı ve kamuoyuyla paylaşılmalı-
dır.

Bir devletin çok önemli bir misa-
firini koruyamamasının mazereti

olamaz.Bir diğer husus, zalimlerin kendiaralarındaki birlik, beraberlik ve daya-nışmanın zımnen bize verdiği mesajdır.
Birkaç gün evvel zalim ve gaddar

Netanyahu’nun aBd Kongresinde
yaptığı, sık sık alkışlarla kesilen ko-
nuşmasında biz müslümanlar için
büyük ders ve ibretler vardı. 

“İsrail cephede savaşırken Ameri-
ka’nın desteğini hiçbir zaman esirge-
mediğini” söyleyen Netanyahu, bu des-tek için teşekkür etti ve ekledi:

“Daha azıyla yetinmeyeceğiz. Za-
fer elde edene kadar savaşacağız.
Bize gerekli teçhizatı verin, işi daha
çabuk bitirelim.”Lübnan saldırısının ve İsmail Haniyesuikastının bu konuşmanın hemen ar-dından düzenlenmiş olması bizi düşün-dürmelidir.

Bugün İsrail ve aBd, fiilen İslam’a
ve müslümanlara karşı savaşmakta-
dır. Batı da -istisnalar hariç- bütü-
nüyle bu zalim bloka siyasî, ekono-
mik ve askerî destek vermektedir.Batı kültürüyle ilgili olarak, “çağdaş
değerler”, “insan hakları”, “medeni-
yet ilkeleri” gibi hikâyelerin ne kadarfos olduğu; başta İslam coğrafyası ol-mak üzere insanlığın varlık - yokluktehlikesiyle karşı karşıya bulunduğu ar-tık anlaşılmalıdır.Keza batı hayranları ve mukallit-
leri, dinlerarası diyalog havarileri de,

artık tozpembe bir dünya hayaliyle
nasıl aldatıldıklarını anlamalıdırlar. Sadece bir tehditle değil, açık ve netbir savaşla karşı karşıya olduğumuzubilmeliyiz. Üstelik karşımızdaki güce es-kisi gibi “haçlı bloku” demek de çoknoksandır. Bugün artık Yahudi - Hıris-
tiyan ittifakının siyonist destekçiliği
ile karşı karşıya bulunuyoruz.Zaman, başımızı kuma gömme za-manı değildir. Ortada fiilî ve küresel
bir savaş vardır. Bu savaş hızla kapı-
mıza doğru ilerlemektedir.  

Başta Türkiye olmak üzere, bü-
tün İslam dünyası bu gerçekle yüz-
leşmeli, maddi manevi bir seferber-
lik içine girmelidir. siyasi, ekonomik,
askerî manada birlik beraberlik
içinde; izzet ve şerefimizi, mal, can
ve namus emniyetimizi, varlık ve
kimliğimizi koruduğumuz vatanımı-
zı muhafaza yolunda gerekli adımla-
rı behemehâl atmalıyız. Yarın çok geç olmadan…

Şehidimiz İsmail Haniye’ye, mes-
cid-i aksâ ve Filistin davası uğruna
canını feda eden diğer bütün şehitle-
rimize Yüce Allah’tan tekrar rahmet di-ler; bu duygu ve düşüncelerimizi ka-muoyuyla paylaşır, saygılarımızı suna-rız.

İlİm HİKmeT PlaTFOrmU adına,
ali değermenci, mükremin Kara-

ağaç

ALİ DEĞERMENCİ

MESCİD-İ AKSÂ ŞEHİDİ
İSMAİL HANİYE’NİN

ARDINDAN

Suikastın cevapsız soruları!Hamas lideri İsmail Haniye, Tahran’da uğradığı suikast sonucu hayatını kaybederken, bu enyüksek profilli suikast sonrası gözler İsrail’e karşı intikam yemini eden İran’a çevrildi. Öteyandan Haniye”nin yerine en yakın arkadaşı olan Halid Meşal, Hamas’ın geçici başkanı oldu
Hamas lideri İsmail Haniye suikastine iliş-kin yeni bilgiler ortaya çıktı. İran Devrim Mu-hafızlarıyla bağlantılı Telegram hesapları, Ha-niye'nin Tahran'da hedef alındığı nokta oldu-ğunu iddia ettikleri binanın görüntülerini pay-laştı. Amerikan gazetesi New York Times(NYT) da bina ile ilgili yaptığı haberde bilgileriteyit ettiğini belirtti. NYT, Telegram'da dolaşanTahran'daki hasarlı bir binanın fotoğrafınıpaylaştı ve Haniye'nin saldırıya uğradığı yerinburası olduğunu öne sürdü. İsminin açıklan-maması koşulu ile gazeteye konuşan İranlı biryetkili, görüntüleri doğruladı. Fotoğraf, baş-kent Tahran'ın kuzeyindeki lüks Zafaraniyehsemtinde bulunan altı katlı bir binayı gösteri-yor. Binanın hükümet törenleri için kullanılanSaadabad Sarayı'nın bitişiğinde olduğu ifadeedildi.  NYT, binanın konumunun Tahran'ın ku-zeyinde gerçekleşen patlamaya dair gelen ilkbilgilerle tutarlı olduğunu açıkladı. Fototğrafabakıldığında, binanın füzenin hedefi olan bölü-münün yeşil bir örtüyle kapatıldığı görülüyor.Birinci katın çatısında da enkaz parçalarınıgörmek mümkün. 25 Temmuz'da Amerikanteknoloji şirketi Maxar tarafından çekilen aynıbinanın uydu görüntüsünde ise görünür birhasar veya yeşil branda olmaması dikkat çeki-yor. NYT'nin haberinde, "bu durum hasarı gös-teren fotoğrafın daha yakın zamanda çekildiği-ni düşündürüyor" diye yazdı. 

İsraİl ordusu, Hamas'ın askeri kanadı İz-zeddin El Kassam Tugayları lideri MuhammedDeif'in geçen ay Gazze'de düzenlenen bir İsrailhava saldırısında öldürüldüğünü duyurdu.Bugün yapılan açıklamada, “IDF (İsrail Sa-vunma Kuvvetleri), 13 Temmuz 2024 tarihin-de IDF savaş uçaklarının Han Yunus bölgesinivurduğunu ve istihbarat değerlendirmesininardından Muhammed Deif'in saldırıda orta-dan kaldırıldığının teyit edilebildiğini duyur-du” ifadeleri kullanıldı. İsrail Ordusu, 13 Tem-muz'da “güvenli olduğunu” iddia ettiği El Me-vasi bölgesine saldırı düzenlemişti. Gazze Sağ-lık Bakanlığı, saldırıda en az 71 kişinin öldüğü-nü, 289 kişinin yaralandığını açıklamıştı.İsrail Ordu Radyosu tarafından yapılanaçıklamada, Han Yunus yakınlarında düzenlensaldırıda hedefin "çok önemli" olduğu vurgu-lanarak, "Hedef, Hamas askeri lideri Muham-med Deif'di" ifadelerine yer verilmişti. Deif'in,Han Yunus'un batısındaki insani bölgede sak-landığı öne sürülüyordu.  Hamas Siyasi BüroÜyesi Halil el-Hayya, saldırının gerçekleştiği13 Temmuz'da yaptığı açıklamada, Deif'in he-def alındığı iddiasını yalanladı.

Gazze’de aylardır devam eden ve 40 bin kişinin öldürüldüğü soykırımda 3 oğlu ve 4 to-
rununu kaybeden Hamas lideri İsmail Haniye’nin İran’da uğradığı suikast sonucu öldü-
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Haniye'nin suikaste
uğradığı bina

Hamas'ın askeri 
şefi Muhammed 

Deif de öldürüldüBMGK, İran'ın isteğiyle acil toplandı
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BursA'dA 52 yıl önce babalarınınbaşladığı börekçiliği sürdüren iki kardeş,fabrikada ürettikleri simit, açma, boyozgibi geleneksel unlu mamulleri dondura-rak yurt içi pazarın yanı sıra 3 kıtada 20ülkedeki müşterilerine ulaştırıyor.Bulgaristan'ın Eğridere bölgesinde1949 yılında doğan ve 2 yaşındayken ai-lesiyle Türkiye'ye göç eden Şevket Koru-cuoğlu, 1960'lı yıllarda tarihi Koza Han'ınkarşısındaki küçük dükkanında börekçi-lik yapan babası Eyüp Korucuoğlu'nunyanında mesleği öğrendi.Askerden döndükten sonra kendiayakları üzerinde durmak için 1972'deürettiği börekleri seyyar tezgahında sata-rak sektöre adım atan Şevket Korucuoğlu,3 yıl sonra ilk dükkanını açtı. "Şevket Bö-reği" ile kentte bilinen ve aranan bir lez-zet haline gelen Korucuoğlu, zamanla şu-beleşip büyüdü ve 2004'te işleri yanındayetiştirdiği iki oğluna bıraktı.Eyüp ve Ercan Korucuoğlu kardeşler,Osmangazi ilçesi Veysel Karani Mahalle-si'nde kurdukları fabrikada, tasarlayıpyaptırdıkları börek imalat makinelerindeayda 150 ton unlu mamul imal ediyor. Ge-leneksel lezzetleri şoklama yöntemiyledondurup yurt içindeki müşterilerinekardeşler, bunun yanı sıra İsveç, Norveç,Danimarka, Hollanda, Belçika, İngiltere,İspanya, Birleşik Arap Emirlikleri, SuudiArabistan, Maldivler ve ABD'nin araların-da olduğu ülkelere ihracat yapıyor.Firmanın kurucu ortağı Eyüp Korucu-oğlu, AA muhabirine, su böreği üretimhattını 1997'de kendi tasarımları olarakkurduklarını, sistemin daha sonra Türki-ye genelinde yayıldığını söyledi.Kol böreği hattının makineleşmesinin2000-2003 yıllarında olduğunu bildirenKorucuoğlu, şöyle devam etti:"Kızımın, kardeşlerimin olduğu bü-yük bir aile işletmesiyiz. 5 bin metrekarekapalı alanı olan bir tesisiz. Burada gele-neksel Türk unlu mamullerini dondurup,Türkiye'deki distribütör bayilerimiz vası-tasıyla otel, restoran, kafeterya, börekçi,pastane, unlu mamul, yemek sanayi gibiyerlere dağıtıyoruz. Ayrıca 20 ülkeye ih-racat yapıyoruz. Kol böreği ve çeşitlerivar. Çatal böreği, gül böreği, saray böreği,tepsi böreği, bize özel lokum börek var.İzmir boyozu üretiyoruz. Su böreği çeşit-leri var. Simit üreticisiyiz. Mayalı poğaçaçeşitleri, 'gevrek Karaköy' dediğimiz kurupoğaça çeşitleri, açma çeşitlerimiz var."
"Üretimin yüzde 40'ını 
ihracata, yüzde 60'ını 
Türkiye'ye satıyoruz"Eyüp Korucuoğlu, fabrikada 7 üretimhattının bulunduğunu, öncelikle hamur-ların endüstriyel makinelerde belli süre-lerde yoğrulduğunu, ardından taşımaarabalarıyla üretim hatlarının başınagönderildiğini aktardı.Ürünlerin, kendilerinin AR-GE çalış-maları sayesinde tasarlanan özel makine-lerde babasının tarifleriyle imal edildiğinisöyleyen Korucuoğlu, "Hamur, çeşidinegöre belli bir milimetrede inceltilip yağla-nıp üzerine dolgu, peynir, kıyma, ıspanak,patates, tahin, çikolata her neyse doldu-rup ondan sonra şekillendiriliyor. Simit,poğaça tarzı ürünlerde de hamur, maki-nede porsiyonlanıp yuvarlanıp belli birforma getiriliyor. İçine malzemeleri ellekonulup şekillendirilip eksi 40 derecedehızlıca şoklanıp eksi 18 derecede amba-lajlanıyor. Soğutuculu araçlarla hem Tür-kiye'ye hem de dünyanın pek çok ülkesi-ne sevk ediliyor." ifadelerini kullandı.

Seyyar börekçi 
babanın oğulları 

3 kıtaya dondurulmuş
unlu mamul 
ihraç ediyor

Cehennem Deresi Kanyonu
artık seyir terasıyla anılacak

İdİl ilçesinin Sulak köyü yakın-larındaki Cehennem Deresi Kanyo-nu'nun bulunduğu bölgede Valiliktarafından 365 metrekare alandakurulacak cam seyir terasında sos-yal donatı, oyun ve oturma alanlarıile restoran, yürüyüş yolları ve oto-park yer alacak.Dicle Nehri manzaralı cam seyirterasına ulaşımı sağlayacak 7,3 kilo-metrelik yol da yapımı tamamlana-rak hizmete açıldı.Çalışmalarına başlanan cam se-yir terasının yıl sonunda yerli ve ya-bancı ziyaretçilerin kullanımınaaçılması planlanıyor.Terörden arındırılan CehennemDeresi'nin doğal güzelliklerinin iz-leneceği cam seyir terasının bölge-de turizmin canlanmasına katkısağlaması bekleniyor.İl Özel İdaresi Plan Proje Yatırım

ve İnşaat Müdürü Hikmet Özek, AAmuhabirine, Cehennem Deresi Kan-yonu üzerinde ve Dicle Nehri kena-rında uygulanacak projede çalışma-ların başladığını belirtti.Projeyi yıl sonuna kadar tamam-lamayı hedeflediklerini anlatanÖzek, amaçlarının bu bölgeyi yerlive yabancı turistlerin uğrak mekanıhaline getirmek olduğunu söyledi.Özek, projenin turizme, ekono-mik ve sosyal hayata büyük canlılıksağlayacağını vurgulayarak, şunlarıkaydetti:"Proje alanımız 4 plandan oluş-maktadır. Birincisi cam teras, beto-narme ve çelikten oluşuyor. Döşe-mesi ise 3 katlı damperli laminecamdan ibaret. Projemiz 32,5 metregenişliğinde, uçurum genişliği ise12,5 metre. Döşeme alanı ise 365metrekaredir. İkinci bölüm yürüyüş

alanı ve kemerin olduğu alan. Bura-sı amfi, çocuk oyun parkları ve pey-zaj alanlarından oluşuyor. Üçüncübölüm ise sistem binasının olduğubölüm. Burada 3 katlı binamız ola-cak ve burası yaklaşık 1085 metre-kare olacak. Burası restoran ve kafeile makam odalarından oluşacak.Son bölümümüz ise tamamen va-tandaşların hizmetine sunulacakalışverişe açılan yerler, seyyar res-toranlar ve yeme içme alanlarındanoluşacak. Türkiye'nin en büyük se-yir cam teraslarından biri. Yıllardırgelinemeyen ve görülemeyen alan-ların turizme kazandırılmasıyla bu-rası cazibe merkezi olacak. Akınakın insanların buraya geleceğiniöngörmekteyiz."Sulak köyü muhtarı RamazanDoğan, cam seyir terasının köyleri-ne kazandırılmasında emeği bulu-

nan herkese teşekkür etti.Projenin kendilerini çok sevin-dirdiğini ifade eden Doğan, "Dahaönce yolumuz harabeydi. Sağ olsunValimizin onayıyla çok güzel bir köyyolumuz oldu. Projemizin bir anönce bitmesini bekliyoruz. Çünkübu proje köyümüze çok şey katacak,buna inanıyoruz. Projenin bitmesiy-le yurt dışından da turistler gele-cek." dedi.Köyde yaşayan vatandaşlardanYasin Doğan, cam seyir terasınınköylerinde yapılmasından duyduk-ları sevinci dile getirerek, çok mutluve heyecanlı olduklarını belirtti.Doğan, "Köyümüzde işsiz genç-ler var, inşallah bu sayede iş sahibiolacaklar. Çünkü burada kafeterya,restoran yapılacak. Böylelikle köy-deki gençler burada çalışabilecek-ler." diye konuştu.

Şırnak'ta hayata geçirilen proje kapsamında terörden arındırılan "Cehennem Deresi" bölgesinde yapı-mına başlanan cam seyir terasın, tamamlandığında kentin turizmine ivme kazandırması hedefleniyor.

Kur'an kursu öğrencileri Gazze'deki
çocuklar için mektup yazdı

Ordu'da file örtü serilerek 
yapılan fındık hasadı 

yaygınlaşmaya başladı
Ordu Tarım ve Orman Müdürü Ke-mal Yılmaz, fındıkta file örtüyle yapılanhasadın işçi maliyetlerini önemli ölçüdeazalttığını söyledi.Yılmaz, Tarım ve Orman Bakanlığınınyüzde 50 hibe desteğiyle temin ettiği fileörtüyü Perşembe ilçesine bağlı ÇandırMahallesi'ndeki bahçesine seren fındıküreticisi Emine Yıldız'ı ziyaret etti.Bahçede inceleme yapan Yılmaz, ga-zetecilere, fındıkta verim ve kaliteyi ar-tırmaya yönelik çalışmaların yanı sıramaliyetlerin azaltılmasına yönelik çalış-malara da devam ettiklerini belirtti.Hasat işçiliğindeki maliyeti azaltmakiçin fındıkta file sisteminin kullanımınayönelik çalışma yaptıklarını anlatan Yıl-maz, "İlimizde son yıllarda fındık hasa-dında file sisteminin kullanımı, Tarım veOrman Bakanlığımızın destekleriyle hergeçen gün artmaya devam ediyor." dedi.Yılmaz, file sistemlerinin işçilik mali-yetlerini önemli ölçüde azalttığının altınıçizerek, şu değerlendirmede bulundu:"Fındık file sistemleri, dalda fındıktoplamaya son veriyor. Fındığın olgunla-şarak dibine dökülmesi suretiyle hasat

işlemi gerçekleştiriliyor. Yere dökülenfındık tam olarak olgunlaşmış olduğuiçin randımandan da kazancımız olduğugibi aflatoksinin de önüne geçmiş oluyo-ruz. Bunların yanında daldan hasat yap-madığımız için daldaki önümüzdeki yılaait sürgünlerin zarar görmesinin önünegeçmiş oluyoruz. Birçok üreticimiz bah-çelerindeki eğim yüzde 60'tan fazla ol-masına rağmen bu sistemi rahatlıkla kul-lanabiliyor."Ordu'da 33 üreticiye file desteğindebulundukları vurgulayan Yılmaz, şöyledevam etti:"İlimizde son yıllarda fındık hasat fi-lesi kullanımı yaygınlaşmaya başladı. Ba-kanlığımızca fındık hasat filesine yüzde50 hibe desteği veriliyor. İlimizde 33 üre-ticimize verilen destekler neticesindebin dekar civarında fındık bahçesindefile hasat sistemi kullanılmaya başlandı.Ayrıca, kendi imkanları ile file hasat sis-temini kullanmaya başlayan üreticilerinsayısı da her geçen gün artmaktadır.2024 sonbaharında tekrar başlayacakhibe desteği için üreticilerimizden dahafazla sayıda başvuru bekliyoruz."

AmAsyA'dA Kur'an kursu öğ-rencileri, İsrail'in saldırılarınısürdürdüğü Gazze'deki çocuklariçin mektup yazdı.Ataşehir Camisi'ndeki Kur'ankursu öğrencileri, mektupların-da, Filistinli çocukların yanındaolduklarını belirterek, İsrail'ininsanlık dışı saldırılarının sonaermesini diledi.Kur'an kursu öğrencisi 12 ya-şındaki Beyza Ergül, Gazze'de İs-rail'in hain saldırıları sonucumasum çocukların öldüğünü be-lirtti. Yaşananlardan büyüküzüntü duyduğunu anlatan Er-gül, şunları kaydetti:"Bugün birlik olup İsrail'iprotesto etmek için Filistinlikardeşlerimize mektuplar yaz-dık. Mektupta İsrail'i boykot et-memiz gerektiğini belirttim. İs-rail sürekli olarak Filistin'e bom-

ba yağdırıyor ve biz de Filistinlikardeşlerimize destek olmakiçin İsrail'i boykot ediyoruz.Şüphesiz Allah İsrail'e hak etti-ğini verecektir. Biz tüm Müslü-manlar, birlik olup İsrail'i yene-ceğiz ve Filistin özgürlüğüne ka-vuşacak." 11 yaşındaki DilrubaNaz Güllü ise "Bugün burada Fi-listin'e destek oluyoruz, İsrail'iprotesto ediyoruz. Boykot ediyo-ruz İsrail'i, Filistin'i anıyoruz.Mektup yazdık, onları seviyoruz,onlara dua ediyoruz. Onlarla bir-likte güzel günler geçirmeyi dili-yoruz." ifadelerini kullandı.10 yaşındaki Muhammed Ey-men Güney de Filistinli çocuklariçin dua ettiklerini dile getirdi.Daha sonra öğrenciler, mek-tupları Filistin ve Gazze'ye ulaş-tırılması için cami imamına ver-di.
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kahraMaNMaraş merkezli 6Şubat 2023'teki depremlerdenDoğu Akdeniz'in tatil beldesi Arsuzda etkilendi. Aralarında otellerinde olduğu çok sayıda binanın yıkıl-dığı ya da hasar aldığı ilçede, işlet-me sahipleri yeniden faaliyetlerinebaşlayabilmek için tesisler yaptı.Bu kapsamda maviyle yeşilinbuluştuğu ilçede, son bir yılda fark-lı noktalarda biri prefabrik 5'i bun-galov olmak üzere 6 tesis hizmetaçıldı.Gerek bölge halkı gerekse farklıillerden gelen misafirler tarafındantercih edilen tesislerdeki dolulukise yaz mevsiminde yüzde 90'laraulaştı. Arsuz Kaymakamı HacıHasan Gökpınar, AA muhabi-rine, ilçede depremlerde ha-sar gören yaklaşık 2210bina arasında konaklamatesislerinin de bulunduğu-nu söyledi.İlçede yıkılan yerlerlekonaklama tesisi noktasın-da açığın ortaya çıktığınıanlatan Gökpınar, "Yatırım-cılar da bu açığı kapatabil-mek maksadıyla bungalov tar-zı ve çelikten yapılan konaklamatesislerine yöneldiler. Biz bunlarıntarım arazilerinde olmaması veruhsatlı olması noktasında gayretgösteriyoruz. İşletmecilerimiz debunları tarım arazilerine yapma-mak ve ruhsatlandırmak konusun-da hassas davranıyorlar." diye ko-nuştu.Gökpınar, yeni yapılan doğaylaiç içe tesislerde insanların kendinidaha güvende hissettiğini vurgula-yarak, "Bunlar alternatif turizm ko-naklama alanı olarak ortaya çıktı-lar. Hakikaten de güzel olduğunugörüyoruz. Vatandaşımız da bunla-

railgigösteriyor. Butesisler, kalıcı konaklama tesisleriyapılana kadar açığımızı giderdi."ifadelerini kullandı.Tesis yöneticisi Berna Akçalı dadepremlerin ardından 14 odalıprefabrik tesisi hizmete açtıklarınısöyledi. Doğayla iç içe tesislerinindepremzedeler başta olmak üzereşehir dışından gelenlerce de tercihedildiğini anlatan Akçalı, "Deprem-

de hepimiz büyükkorkular yaşadık.Sorun olmadığısöylenen evle-rimize bile gi-remez olduk.Herhangi birafet duru-munda zararvermeyecekböyle bir te-sis yapmakaklımıza geldi.Arsuz'un dabuna ihtiyacı ol-duğunu düşünüyo-ruz." dedi.İşletmeci Mehmet Ke-der de ilçede 2021'de hizmeteaçtıkları bungalov evleri depremsürecinde afetzedelere tahsis ettik-lerini söyledi. Depremzedelerin ev-lerine ya da konteynere geçmesi-nin ardından tesislerinde yenidentatilcilerin kalmaya başladığını an-latan Keder, şu anda talebin çok iyiolduğunu belirtti.Özellikle Kurban Bayramı'ndayoğunluk yaşadıklarını dile getirenKeder, şöyle konuştu:

"Deprem öncesinde Hatay'dabungalov olarak sadece biz hizmetveriyorduk. Depremden sonra in-sanların güveni daha çok bungalovyönünde oldu. Şu anda Arsuz'da 6tesis kuruldu, doluluk oranı yüzde88 düzeyinde. Depremi yaşayan in-sanların bina korkuları sürüyor. Buyüzden, hem insanların sessiz vesakin bir ortamdan faydalandırma-larını hem de psikolojilerini birnebze de olsa rahatlatmayı hedefli-yoruz."
"Burada daha 
güvenli uyuyoruz"Antakya'daki konteynerde yaşa-yan 31 yaşındaki Mehmet Aynacı,tatil için Arsuz'daki bungalov tesi-sini tercih ettiğini söyledi.Burada ailesiyle huzurla tatiliniyaptığını anlatan Aynacı, şunlarıkaydetti : "Binalardan korkuyoruzve özellikle betona karşıyız. Bura-da daha güvenli bir şekilde uyuya-biliyoruz. Hatay gibi bir yerde bü-tün otellerin bu şekilde olmasınışiddetle tavsiye ediyorum. Ailemigönül rahatlığıyla buraya getirebi-liyorum."
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Müzik dünyasından birçok yabancısanatçı, yıl sonuna kadar Türkiye'de birçokilde müzikseverlerle buluşacak.AA muhabirinin derlediği bilgileregöre, alternatif rock, indie rock, grunge vebritpop gibi farklı türleri harmanlayanBlondshell, 13 Ağustos'ta Zorlu Perfor-mans Sanatları Merkezi'nde (PSM) konserverecek.Daha çok Blondshell olarak bilinen asıladı Sabrina Mae Teitelbaum olan ABD'lişarkıcı geçen nisan ayında "Blondshell" al-bümünü dinleyicilerin beğenisine sundu.Almanya'nın elektronik müzik sahnesi-ne kazandırdığı yeteneklerden Ben Böh-mer de 2 yıllık aranın ardından yenidenTürkiye'ye gelecek.Genç müzisyen, Charm Music Türkiyeorganizasyonuyla 4 Ekim'de MaximumUNIQ Açıkhava Sahnesi'ne konuk olacak.Soul-pop, indie electronica, R&B ve cazgibi müzik türlerinden ilham alan, tarzıylason yılların uluslararası müzik sahnesindeöne çıkan Kanadalı genç müzisyen Charlot-te Cardin, "99 Nights Tour" kapsamındahayranlarıyla İstanbul'da bir araya gelecek.Cardin, 21 Kasım akşamı VolkswagenArena sahnesinde olacak. 22 Kasım akşamıise ilk kez Jolly Joker Ankara'da konser ve-recek.Elektronik müziğin öncü isimlerindengösterilen FJAAK grubu ve Alman müzis-yen Ellen Allien da İstanbul'da sahne ala-cak. Sound Safari organizasyonu kapsa-mında müzisyenler, 5 Ekim'de VolkswagenArena'da performans sergileyecek.Africa House müziğini dünya sahnesi-ne taşıyan Güney Afrikalı DJ ve müzik ya-pımcısı Black Coffee, Bodrum'da dinleyici-lerin karşısına çıkacak. Sanatçı, TemaCCorganizasyonuyla 6 Ağustos'ta Lujo HotelBodrum'da hayranlarıyla buluşacak.Müzik dünyasında caz ve dünya müzi-ğini harmanlamasıyla tanınan ABD'li gitarvirtüözü Al Di Meola, 26 Eylül'de Volkswa-gen Arena'da sahne alacak. Sanatçı, "Elect-ric Years" turnesi kapsamında alışılmış for-matından farklı bir repertuvar ile izleyicikarşısına çıkacak.Kanadalı dream pop grubu GhostlyKisses, 3 Ekim'de Zorlu PSM'de müzikse-verlerle buluşacak.Margaux Sauve'nin vokali üstlendiği veLouis-Etienne Santais'in de yer aldığı grup,kişisel deneyimleriyle sanattan ilham ala-rak ürettikleri şarkılarını seslendirecek.Hırvat çellist Stjepan Hauser, İstanbulve Antalya'nın yanı sıra İzmir'de de konserverecek.2Cellos'un kurucu üyesi Hauser, CharmMusic Türkiye organizasyonuyla 14 Ağus-tos'ta İstanbul Maximum Uniq Açıkha-va'da, 15 Ağustos'ta İzmir Arena'da, 17Ağustos'ta ise Antalya Aspendos Antik Ti-yatrosu'nda müzikseverlerle buluşacak.Çağdaş klasik müziğin önemli isimle-rinden İtalyan piyanist ve besteci LudovicoEinaudi, İstanbul'da müzikseverlerle bulu-şacak.Einaudi, Harbiye Cemil Topuzlu AçıkHava Tiyatrosu'nda 11 Eylül'de vereceğikonser programının yoğun ilgi görmesi vebiletlerin tükenmesi sebebiyle Charm Mu-sic Türkiye organizasyonuyla 12 Eylül'deyeniden hayranlarının karşısına çıkacak.
Rock müziğin öncülerinden
Jethro Tull İstanbul'daModern rock müziğin öncülerindenolarak kabul edilen İngiliz rock grubu Jeth-ro Tull, 23 Kasım'da İstanbul'da konser ve-recek.Kod Müzik Organizasyondan yapılanaçıklamaya göre, Grammy ödüllü müziği ve60 milyondan fazla albüm satışıyla dünyaçapında tanınan grup Volkswagen Are-na'da konser verecek."Kiss from a Rose", "Crazy" ve "Standby Me" adlı şarkıların da aralarında bulun-duğu birçok esere imza atan Grammyödüllü İngiliz şarkıcı ve söz yazarı Seal, İs-tanbul'da hayranlarıyla buluşacak.BKM'den yapılan açıklamaya göre sa-natçı, 12 Ekim'de Harbiye Cemil TopuzluAçık Hava Sahnesi'nde konser verecek.Dünyaca ünlü müzisyen Bryan Adams,18 Ekim'de Ülker Spor Salonu'nda hayran-larıyla buluşacak. Ünlü şarkıcı, konserindeyeni albümü "So Happy It Hurts"ten parça-lar da seslendirecek.Bunun yanı sıra rock grubu Placebo 4Ağustos'ta KüçükÇiftlik Park'ta, progresifrock grubu Opeth 13 ve 14 Ağustos'ta Zor-lu PSM'de, ABD'li thrash metal grubu Over-kill 31 Ağustos'ta Zorlu PSM'de, Almanrock grubu Accept 17 Ekim'de KüçükÇiftlikPark'ta, İsveçli alternatif rock grubu Soende 20 Ekim'de İzmir Sold Out PerformanceHall, 21 Ekim'de Ankara Milyon Perfor-mance Hall ve 22 Ekim'de İstanbul ZorluPSM'de konser verecek.

Hauser'den 
3 konserli 

Türkiye turnesi

Depremlerden etkile-nen Hatay'ın Arsuzilçesine gelen misa-firler, bungalov evlerve prefabrik tesisler-de tatilini geçiriyor.

Doğu Akdeniz'in tatil merkezi
Arsuz, misafirlerini yeni

tesislerinde ağırlıyor

Aşıklı Höyük'te 1000 yıl
kesintisiz devam eden
medeniyet araştırılıyor

Orta Anadolu ve Kapadokya’nınilk köyü olarak bilinen Aşıklı Höyük'tearalarında Amerika, Hollanda, Fran-sa'dan uzmanların da çalıştığı ekip, 11bin yıl öncesinde yerleşik yaşama ge-çen ve 1000 yıl kesintisiz devam edenmedeniyetin izlerini sürüyor.Aksaray Valisi Mehmet Ali Kumbu-zoğlu, Gülağaç Kaymakamı Şeyma Ba-lak Polat, İl Kültür ve Turizm MüdürüMustafa Doğan, Aksaray'ın Gülağaç il-çesine bağlı Kızılkaya Köyü'nde bulu-nan Aşıklı Höyük kazı alanını ziyaretetti.Kazı alanları ve örnek olarak yapı-lan Aşıklı Köyü yerleşkesinde incele-melerde bulunan Vali Kumbuzoğlu,Aşıklı Höyük kazılarının bilime ve tari-he ışık tuttuğunu söyledi.Kumbuzoğlu, Aşıklı Höyük'ün ilk-lerin köyü olarak tanındığını ve ilk be-yin ameliyatının gerçekleştirildiği ka-fatasının Aksaray Müzesi'nde sergi-lendiğini belirterek, "11 bin yıllık Aşık-lı'da yaşamış bir medeniyet, bir insan-lık tarihi var. Burası bilime, tarihe, sa-nat tarihine kazanç sağlayan bir mer-kez. Turizm destinasyonları açısındanilgi çekici bir merkez konumunda bu-lunuyor." dedi. Aşıklı Höyük Kazı Baş-kanı İstanbul Üniversitesi ArkeolojiBölümü Öğretim Üyesi Doç. Dr. Nur-can Kayacan ve Mimar Sinan Güzel Sa-natlar Üniversitesi Arkeoloji BölümüÖğretim Üyesi Doç. Dr. Güneş Duru1989'dan beri devam eden kazı çalış-maları hakkında bilgi verdi.

UNESCO Dünya Mirası GeçiciListesi'nde yer alan, tarihte "Yenil-mez Şehir" adıyla bilinen Ada-na'nın Kozan ilçesindeki AnavarzaAntik Kenti'nde yeni sezon kazılarıbaşladı. Vali Yavuz Selim Köşgerile Büyükşehir Belediye BaşkanıZeydan Karalar, antik kentte dü-zenlenen etkinlikte, kazı başkanıOsmaniye Korkut Ata ÜniversitesiFen Edebiyat Fakültesi ArkeolojiBölümü Öğretim Üyesi Doç. Dr. Fa-tih Erhan'dan bilgi aldı.Vali Köşger, etkinlikte yaptığıkonuşmada, kadim ve medeniyet-

lerin kurulduğu topraklarda biraraya geldiklerini söyledi.Çukurova'nın dünyanın en be-reketli ovalarından biri olduğunubelirten Köşger, şöyle konuştu:"Buna paralel medeniyetlerininkurulmamış olması zaten düşünü-lemez. Anavarza kenti de tarihinbütün dönemlerinde insanlarınyaşadığı önemli kentlerden birisi.Yakın zamana kadar burada yaşamdevam etmiş. İnsanlık tarihi Ana-dolu olmadan yazılamaz. Anado-lu'daki medeniyet irdelenmedeninsanlık tarihi gözden geçirilemez.

Anavarza da o tarihin önemli say-falarından biri. Burada yapacağı-mız çalışmalar insanlık tarihineışık tutacak. Tarihi kazılar kolay iş-ler değil. İğneyle kuyu kazıyorsu-nuz. Süreç belki de çok uzun süre-cek ama ortaya çıkan bulgularda oderece önemli olacak." BüyükşehirBelediye Başkanı Zeydan Karalarda Anavarza'nın dünyanın enönemli kültür miraslarından biriolduğunu ifade ederek, yapılacakçalışmalara destek olacaklarınıkaydetti. Konuşmaların ardındanalanda sezon kazıları başlatıldı.

Anavarza Antik Kenti'nde 
sezon kazıları başladı
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UKRAYNALI ÇOCUKLAR 
ÜÇÜNCÜ KEZ İSTANBUL’DA 

KOÇ: OLİMPİYAT ER YA DA 
GEÇ GELECEK İSTANBUL'A 

İstanbul’a yeni spor tesisleri 
kazandıran İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi (İBB),  alanı uygun olan okul 
bahçelerine de spor salonları yapıyor. 
Okulların açık olduğu dönemlerde öğren
cilerin beden eğitimi derslerini gerçek
leştirdiği spor salonları, yaz döneminde 
de spor okullarına ev sahipliği yapıyor.  

 
122 SALONDA SPOR OKULU  
 
İBB Gençlik ve Spor Müdürlüğü ile 

Spor İstanbul iş birliğinde, 122 salonda 
gerçekleştirilen spor okullarına 26 bin 
öğrenci katılıyor. Öğrencilerin yaz tatil

lerini spor yaparak geçirmelerini 
sağlayan spor okulları çocukların 
yeteneklerini keşfetmelerini sağlarken, 
fiziki ve mental gelişimlerine de katkı 
sağlıyor. 

 
14 BRANŞTA SPOR EĞİTİMİ  
 
Okul Spor Salonları Spor Okulları’na 6 

– 14 yaş arası tüm çocuklar kayıt ola
biliyor. 122 salonda gerçekleştirilen 
okullarda öğrencilere futsal, jimnastik, 
basketbol, okçuluk, judo, voleybol, güreş, 
hentbol, atletizm, badminton, karate, 
masa tenisi, taekwondo ve hareket 

eğitimi olmak üzere 14 branşta spor 
eğitimi veriliyor.  

 
KAYITLAR ONLINE 
 
Bu dönem 26 bin öğrencinin devam et

tiği Okul Spor Salonları Spor Okulları 
çalışmaları İBB tarafından istihdam 
edilen beden eğitimi öğretmenleri ve 
antrenörler tarafından yapılıyor. Branş ve 
katılımcı sayısının arttırılması hedefle
nen ücretsiz spor okullarına kayıtlar 
https://online.spor.istanbul  adresinden 
alınıyor. 

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Fener
bahçe Spor Kulübü Başkanı Ali Koç’u ve 
yeni yönetim kurulu üyelerini 
Saraçhane’de ağırladı. İstanbul’un 2036 
olimpiyatları adaylık süreci ve iki kurum 
arasındaki iş birliklerinin ele alındığı 
toplantı sonrası İmamoğlu, “Sportif 
olarak elbette Fenerbahçe Spor 
Kulübü'ne her branşta üstün başarılar 
diliyoruz ama özellikle olimpiyat yolcu
luğunda iş birliği içerisinde büyük bir 
başarıyı, 2036’da İstanbul'a olimpiyatları 
getirdiğimizde muhtemeldir ki taç
landıracağız. Bu şehrin o güçlü 
markalarıyla muazzam bir olimpiyat ev 
sahipliğini yapacağız diye de umut ediyo
rum. Bu, elbette şehir adına benim en 
büyük hayalim, spor üzerinden” açıkla
masında bulundu. Fenerbahçe Spor 
Kulübü Başkanı Ali Koç da görüşmeye 
sonrası, “2036 planlarını konuştuk. 
Temaslar, ilişkiler, neler hedeflendiği, 
aldığınız takdirde bu güzel şehrimizce 
neler yapılabileceğini istişare ettik. Fa
zlasıyla ümitlendik biz de. O olimpiyat er 
ya da geç gelecek İstanbul'a inşallah. Er 
ya da geç geç olmaz, 2036 planları sayın 
başkanımızın önderliğinde tutar” 
ifadelerini kullandı.  
İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) 

Başkanı Ekrem İmamoğlu, Fenerbahçe 
Spor Kulübü Başkanı Ali Koç ve yönetim 
kurulu üyelerini Saraçhane’deki makam 
odasında ağırladı. İmamoğlu ve Koç 
görüşme sonrası kameralar karşısına 
geçerek görüşmenin içeriğine dair kısa 
birer açıklama yaptı. 

 

İMAMOĞLU: “DOĞAL OLARAK 
OLİMPİYATLARI KONUŞTUK”  

Fenerbahçe’nin İstanbul’un önemli bir 
markası olduğunu belirten İmamoğlu, 
“Fenerbahçe ile İstanbulluların evinde 
buluşmak benim için büyük bir mutluluk. 
Olimpiyatlar yapılırken göbeğinde buluş
tuğumuz bu esnada hem olimpiyatlara en 
fazla sporcu gönderen Fenerbahçe Spor 
Kulübü hem yine Fenerbahçe'yle birlikte 
en fazla sporcu gönderen ikinci kulüp İs
tanbul Büyükşehir Belediyesi Spor 
Kulübü, doğal olarak olimpiyatları konuş
tuk” ifadelerini kullandı. 

 
“ŞEHİR ADINA BENİM EN BÜYÜK 

HAYALİM…” 
İki kurum arasındaki iş birliklerini ele 

aldıklarını kaydeden İmamoğlu, “Fener
bahçe Spor Kulübü'nün daha güçlü bir 
geleceğe kavuşması için de kulübe dair 
büyükşehir belediyesi ne yapabilir, iş bir
liği nasıl güçlendirilebilir konularına 
girdik ve çok verimli sohbet oldu” diye 
konuştu. “Şehrimizin güçlü markalarının 
çok daha güçlü olması, şehrin de güçlü ol
ması anlamına gelir” diyen İmamoğlu, 
“Sportif olarak elbette Fenerbahçe Spor 
Kulübü'ne her branşta üstün başarılar 
diliyoruz ama özellikle olimpiyat yolcu
luğunda iş birliği içerisinde büyük bir 
başarıyı, 2036’da İstanbul'a olimpiyatları 
getirdiğimizde muhtemeldir ki taç
landıracağız. Bu şehrin o güçlü 
markalarıyla muazzam bir olimpiyat ev 
sahipliğini yapacağız diye de umut ediyo
rum. Bu elbette şehir adına benim en 
büyük hayalim spor üzerinden” diye 

konuştu. 
 
“ŞAMPİYONLAR 

LİGİ’NDE GURURUMU 
ARTTIRMAK İSTERİM” 

Lugano galibiyeti son
rası gerçekleşen görüş
menin uğur getirmesini 
dileyen İmamoğlu, 
“Şampiyonlar Ligi mü
cadelesine de katılmasını, 
en yakın zamanda tur 

maçları var, sonra bir adım daha var. 
Umarım o maçların da hakkını verecek, 
kazanacaktır diye umut ediyoruz. Çünkü 
bu sene sık Şampiyonlar Ligi maçlarına 
gitmek istiyorum. Özellikle yurt dışında 
çünkü çok dostlarımız var artık belediye 
başkanları… Onlarla buluşma anında 
biraz keyfimi arttırmak, gururumu arttır
mak isterim Fenerbahçe ve 
Galatasaray'ın bu sene Şampiyonlar Ligi 
mücadelesinin en üst seviyede olmasını 
istiyorum. Güçlü bir yönetim, güçlü bir 
kadro, güçlü bir başkan, yolları açık 
olsun” ifadelerini kullandı. 

 
ALİ KOÇ: “2036 PLANLARI SAYIN 

BAŞKANIMIZIN ÖNDERLİĞİNDE 
TUTAR” 

Yeni yönetim kurulunu kabul ettiği için 
İmamoğlu’na teşekkür eden Fenerbahçe 
Spor Kulübü Başkanı Ali Koç, “Zaten sık 
sık temastayız. Başkanımızın spora zaten 
özel bir ilgisi var. Her zaman da şunu 
söyler; İstanbul'un en büyük markası, üç 
büyük kulüpler. O hassasiyeti olan birini 
zaten kulüpte tahmin edebilirsiniz. Biz, 
hem bugüne kadar bizlere uzattığı 
destek, dostluk, yeri geldi mi yardım eli 
için hem de bundan sonrakilere teşekkür 
etmek isterim. 2036 planlarını konuştuk. 
Temaslar, ilişkiler, neler hedeflendiği, 
aldığınız takdirde bu güzel şehrimizce 
neler yapılabileceğini istişare ettik. Fa
zlasıyla ümitlendik biz de. O olimpiyat er 
ya da geç gelecek İstanbul'a inşallah. Er 
ya da geç geç olmaz, 2036 planları sayın 
başkanımızın önderliğinde tutar. İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi olimpiyatlara, 
kafilemize büyük katkısı oldu. 
Başkanımın dediği gibi bir ve iki numara 
kulüpler bizleriz. İnşallah ileride de güç 
birliği yaparak bayrağı en yüksekte dalga
landıracak sporcuları hep beraber 
yetiştiririz. Ben bir kez daha teşekkür 
ediyorum.  Maçlarımızda sizi ağırlamayı 
dört gözle bekliyoruz” dedi.

İBB, kardeş şehir Ukrayna’nın Odessa kentinden çocukları bu yıl üçüncü 
kez İstanbul’da ağırlıyor. Çocukları savaşın etkilerinden uzaklaştırmak, 

dinlendirmek ve İstanbul’u doyasıya keşfederek keyifli vakit geçirmelerini 
sağlamak amacıyla düzenlenen etkinlikte bu yıl 45 çocuk yer alıyor.

‘TEMİZ HAVA SOLUNUM  
CİHAZI TEST VE BAKIM MERKEZİ’ 

AÇILIŞINDA KONUŞTU 

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, İstanbul 
İtfaiyesi’ni dışa bağımlı olmaktan kurtara
cak ‘Temiz Hava Solunum Cihazı Test ve 
Bakım Merkezi’ açılışında konuştu. Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’nın, 
4 yıl önce başvurusunu yaptıkları 2 bin 
300 itfaiye alımıyla ilgili izni imzala
madığını hatırlatan İmamoğlu, “Yaklaşık 4 
yıl önce, gelecek ihtiyaç tespitini yap
tığımız ve ne yazık ki hala 2 bin 300 itfaiye 
erinin alınmasıyla ilgili iznimizin ver
ilmemiş olmasını hayretle izliyorum. Özel
likle depremle mücadele edilen bu 
şehrimizde, afet öncesi ve afet sonrası 
yapılması gereken iş ve işlemlerde çok 
mühim olduğunu bildiğimiz bu teşki
latımızın personel alım izniyle ilgili süreç
lerine, hala bir imzanın esirgenmesini 
büyük bir gariplik, büyük bir zavallılık 
olarak tarifliyorum. Çok üzüntüyle hatır
latıyorum. Yazıktır, günahtır. Allah aşkına, 
bir imzayı atmamanın vebalini nasıl ödeye
ceksiniz? Bunu erteleyen ya da imzala
mayan kim? Sayın Bakan mı? Daha 
yukarısı mı? Daha aşağısı mı? Kim ise; onu 
86 milyon vatandaşımızın, vatandaş 
hakkına ve hukukuna, 16 milyon in
sanımızın da hemşehrilik hakkına ve 
hukukuna şikayet ediyorum. Çok net 
şikayet ediyorum” dedi.İstanbul Büyükşe
hir Belediyesi (İBB) İtfaiye Daire Başkan
lığı, itfaiye erlerinin olası kriz anlarında 
güvenle kullanabilecekleri temiz hava sol
unum cihazlarının (THSC) temini ve 
bakımlarının yapıldığı merkezin açılışını 
gerçekleştirdi. Kağıthane’de hizmete giren 
THSC Merkezi’nin açılış töreninde İBB 
Başkanı Ekrem İmamoğlu, Kağıthane 
Belediye Başkanı Mevlüt Öztekin, Eyüpsul
tan Belediye Başkanı Mithat Bülent Özmen 
ve İBB Genel Sekreter Yardımcısı Erdal 
Celal Aksoy birer konuşma yaptı. 

“İNSAN HAYATI HER  
KOŞULDA ÇOK ÖNEMLİ” 
İstanbul İtfaiyesi’nin tarihinin 310 yıl 

geriye kadar gittiği bilgisini paylaşan 
İmamoğlu, “İnsan hayatı her koşulda çok 
önemli. Hayat kurtaran itfaiye teşki
latımızın kendi hayatları da önemli. On
ların yaşamlarının teminat altına alınması, 
iş güvenliği noktasında gereken bütün ted
birlerin en üst seviyede sağlanması bizim 
en önemli mecburiyetimiz” dedi. İtfaiye 
teşkilatının sadece yangınlarda değil, afet 
anlarında da önemli görevler üstlendiğine 
dikkat çeken İmamoğlu, “Açılışını yap
tığımız Temiz Hava Solunum Cihazı Test ve 
Bakım Merkezi sayesinde, itfaiye hizmet
lerimizin kalitesi artacak, itfaiyecilerimiz, 
cihaz ve ekipmanlarının tüm testlerden 
geçtiğine emin olacaklar. Bunu bilmenin 
huzuruyla hizmetlerini sürdürecekler. Bu 
güvenle de can ve mal kurtarılmış olacak. 
Artık vatandaşlarımız, oksijene en çok 
ihtiyaç duydukları anda, kendilerine 
ulaşan solunum cihazlarına dönük emin 
olacaklar. Bu tür kazaların, bu tür aksilik
lerin hiçbir hizmetimizde var olmasını asla 
ve asla istemeyiz. İtfaiyecilerimiz en zor 
şartlarda çalışıyorlar. Bu nedenle onlara en 
ileri teknolojilerle donatılmış cihazları ve 
ekipmanları sağlamak, bizim de boynu
muzun borcudur” diye konuştu. 

“BU TÜR ADIMLARI SIKLIKLA ATIY
ORUZ” 

Yakın zamanda itfaiye teşkilatına do
nanımlı araç alımını gerçekleştirdiklerini 
aktaran İmamoğlu, bu kapsamdaki hizmet
lerinin devam edeceğine vurgu yaptı. 
Açılışını yaptıkları merkez ile ilgili bilgiler 
paylaşan İmamoğlu, “Dünyada, bu kadar 
yaşı büyük itfaiye teşkilatı, kurum, kuruluş 
görmek zor. Bu anlamda bizim, böylesi bir 
teşkilatı, her zaman en örnek alınacak iş
leri yapma konusunda da özenli davranan 
bir kurum haline getirme zorunluluğumuz 
vardır” ifadelerini kullandı. Merkezin, 
çözüm üreten anlayışlarının sonucu olarak 
ortaya çıktığının altını çizen İmamoğlu, “Bu 
merkez, dışarıdan alınan hizmetlerle ihmal 
edilen süreçlere asla maruz bırakılma
malıydı. Halkçı ve kamucu karakterimizin 
de bir yansımasıyla, bu tür hizmetlerin iç 
hizmet şeklinde bizim bünyemizde yapıl
ması noktasında attığımız adımlara da bir 
örnektir. Biz, bu tür adımları aslında sık
lıkla atıyoruz. Birçok hizmeti, kamusal 

önemine uygun olarak, belediye bünyem
izde harekete geçirmeyi önemsiyoruz. Mil
letin parasını, milletimize hizmet 
noktasında en doğru, en kaliteli hizmeti 
sunmaktan başka bir amacı gütmeden 
hem işin tasarrufu hem işin gerekliliği hem 
de işi teminat altına almanın her rakam
dan daha önemli olduğunu bilen bir an
layışla bu yatırımları yapıyoruz” şeklinde 
konuştu. 

“BU KURUMLAR, MİLLETE  
AİT KURUMLAR” 

“Halk otobüslerini İETT bünyesine 
almak da böyle bir adımın bir parçasıdır” 
diyen İmamoğlu, “Kendi deniz taksi veya 
dolmuşlarımızı kendi bünyemizde üre
tirken, 600 yılı aşkın bir tersaneyi hayatta 
tutma gayreti de böyle bir anlayışın teza
hürüdür. Yine İETT garajlarında kurduğu
muz muayene istasyonları da tam da bu 
halkçı ve kamucu anlayışımızın karşılığıdır. 
O bakımdan tabii ki vatandaşımızın 
takdirine mazhar olmak, bizleri ziyadesiyle 
çok mutlu ediyor. İcraatçı ve halkçı çözüm
lerle, israftan arındırılmış, akılcı yatırım
larla, kamucu bir anlayışla yolumuza 
devam edeceğimizi buradan bütün vatan
daşlarımıza duyurmak isterim” ifadelerini 
kullandı. Söz konusu kurumların millete 
ait olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, “Bu 
kurumlar; bir şahsa bir döneme, bir siyasi 
anlayışa, bir siyasi partiye mal edilemeye
cek kadar kutsal ve çok ileri düzeyde, çok 
yüksek seviyede kurumlar. Yukarıda İstan
bul İtfaiyesi amblemini gördüğümde gu
rurlanıyorum. ‘İstanbul Zabıtası’ 
dediğimde gururlanıyorum. Dolayısıyla bu 
tür kuruluşların çok daha özenli bir gayre
tle analiz edilmesi lazım. Ve sahada hizmet 
verirken, vatandaşlarımızın bu tür kurum
larımızı gördüğünde gözleri nemlenmeli, 
onlarla gurur duymalı, onlarla çok büyük 
bir güven ilişkisi yaşamalı, sırtını onlara 
dayamalı ve huzurlu bir yaşam sürmelerini 
sağlamalıyız” görüşlerini paylaştı. 

“BİR İMZANIN ESİRGENMESİNİ…” 
“İtfaiye eri olmanın bir meslek kabul 

edilmesi hususunda atılması gereken 
adımların mutlaka atılmasını tekrar il
gililere hatırlatmak isterim” diyen 
İmamoğlu, “Yaklaşık 4 yıl önce, gelecek 
ihtiyaç tespitini yaptığımız ve ne yazık ki 
hala 2 bin 300 itfaiye erinin alınmasıyla il
gili iznimizin verilmemiş olmasını hayretle 
izliyorum. Bakın; kocaman itfaiye teşki
latımızın her yıl belli bir sayıda kişisi 
emekli olmakta ya da farklı vesilelerle bu 
kocaman teşkilatın bireyleri ayrıla
bilmekte, farklı statülere geçebilmekte. O 
bakımdan bizim, teşkilatımıza ve özellikle 
depremle mücadele edilen bu şehrimizde, 
afet öncesi ve afet sonrası yapılması 
gereken iş ve işlemlerde çok mühim 
olduğunu bildiğimiz bu teşkilatımızın per
sonel alım izniyle ilgili süreçlerine, hala bir 
imzanın esirgenmesini büyük bir gariplik, 
büyük bir zavallılık olarak tarifliyorum. 
Çok üzüntüyle hatırlatıyorum” şeklinde 
konuştu. 

“BUGÜN ALIMA KARAR VERSEK 
BİLE…” 

“İtfaiye eri alımlarının ne denli şeffaf ne 
denli liyakatli bir biçimde yapıldığını en iyi 
buradaki itfaiye teşkilatımızın mensupları 
biliyor” diyen İmamoğlu, şunları söyledi: 

“Bugün alıma karar versek bile, 22,5 
sene sonra o arkadaşlarımızı tam randı
manlı bu kurumun ve bu teşkilatın bir 
parçası yapabiliyoruz. Yazıktır, günahtır. Bu 
memleketin her kurumu, millete aittir. 
Tekrar ifade ediyorum; Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı'nın bu imzayı 
geciktirmesini buradan kınıyorum, mil
letimize şikayet ediyorum. Sevgili dostlar; 
bu ve benzeri hizmetlerin geri bırakılması, 
imzalanmaması, ertelenmesi, efendim bir 
imzayla bir metro hattının elde edeceği fi
nansmanın… Para kapıda bekliyor. Para 
kapıda bekliyor. Yani 10 yıl, 8 yıl, 12 yıl 
vadeli ödeyeceğimiz bir finansman kapıda 
bekliyor. Bir imza. Maliye Bakanı'nın önün
deki bir imza. Ve bu para 2 yıl ödemesiz, 3 
yıl ödemesiz… Şekline göre değişiyor. Bu 
ekonominin zor olduğu koşulları da 
erteliyorsunuz. Yani onun 2 yıl, 3 yıl son
rasında ödemeye başlayacaksınız. Ve o 
para belediyenin kasasına giriyor; 
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112 AĞUSTOS 2024 CUMASPOR

TrABzOnspOr Kulübü, 30 yaşındakiorta saha oyuncusu Okay Yokuşlu ile 3+1yıllık anlaşma sağladığını duyurdu.Trabzonspor Sportif Yatırım ve Futbolİşletmeciliği Ticaret AŞ'den Borsa İstan-bul'a gönderilen ve Kamuyu AydınlatmaPlatformunda da (KAP) yer alan açıklama-da, Okay Yokuşlu'nun kulübe kesin transfe-ri konusunda West Bromwich ile anlaşmasağlandığı belirtildi.Anlaşmaya göre, West Bromwich'e söz-leşme fesih bedeli olarak 1 milyon 650 binavronun üç taksitte ödeneceğine işaretedilen açıklamada, şunlar kaydedildi:"Profesyonel futbolcu Okay Yokuşlu ileopsiyon hakkı kulübümüzde olmak üzere3+1 yıllık anlaşma sağlanmıştır. Yapılananlaşmaya göre futbolcuya, 2024-2025futbol sezonunda 46 milyon 37 bin 500lira garanti ücret, 2025-2026 futbol sezo-nunda 51 milyon 75 bin lira garanti ücret,2026-2027 futbol sezonunda 56 milyon112 bin 500 lira garanti ücret ödenecektir.Opsiyon hakkının kulübümüz tarafındankullanılması halinde, 2027-2028 futbol se-zonunda 61 milyon150 bin lira garanti üc-ret ödenecektir. Menajerlik hizmet bedeliolarak da futbolcunun brüt ücret tutarınınyüzde 4,8'i oranında ödeme yapılacaktır."

Trabzonspor, 
Okay Yokuşlu ile 

mukavele imzaladı

TrEndyOl Süper Lig'in yeni lo-gosu tanıtıldı.Türkiye Futbol Federasyonunun(TFF) internet sitesinden yapılanaçıklamada, "Trendyol Süper Lig,2024-2025 sezonundan itibarenyeni logosu, yeni kupası ve yeni mot-tosu eşliğinde taraftarlarla buluşa-cak." denildi."Süper Lig'in yeni logosu, zaferive gönülden oynanan futbolu simge-liyor." ifadelerinin kullanıldı açıkla-mada, şunlar kaydedildi:"Logonun üst bölümü kolları açıpsevincini taraftarlarla paylaşmayı,alt kısmı ise son saniyeye dek tümkalbinle mücadele etmeyi temsil edi-yor. Trendyol Süper Lig takımlarının,tüm taraftarların ve paydaşların bulogo altında aynı değerler ve ortakbir amaç altında buluşup birleşmesi,fair play içinde bu güzel oyunu dahada güzelleştirmesi bekleniyor." iYeni logonun tasarlanma sürecin-de Süper Lig'de yer alan kulüplerleyapılan çalışmaların yanı sıra UEFAve Avrupa'nın üst düzey liglerinin dedeğerlendirildiği anlatıldı.Türk futbolunun Avrupa'nın öndegelen ligleri arasında olma hedefin-den bahsedilen açıklamada, maç önüseremonisinin yanı sıra müsabakasonu röportaj alanlarına kadar dü-zenlemeler yapıldığı kaydedildi.Açıklamada lig sonunda şampiyo-nun kazandığı kupanın da değiştiğibelirtildi. Açıklamada, yeni tasarımınen dikkat çekici noktası olarak sezonboyunca kupayı kazanmak için mü-cadele eden tüm takımların isimleri-nin kupaya işlenmesi olacağı vurgu-landı. Trendyol Süper Lig'in yeni slo-ganının ise 'futbol aşkına' olduğu ak-tarıldı.

Trendyol Süper Lig'in
logosu yenilendi

BEşikTAş Kulübü, Hırvat futbol-cu Ante Rebic'le sözleşmesini feshettiğini açıkladı.Siyah-beyazlı kulüpten KamuyuAydınlatma Platformuna (KAP) yapı-lan açıklamada, "Profesyonel futbol-cumuz Ante Rebic ile sözleşmemizkarşılıklı anlaşılarak sona erdirilmiş-tir." ifadeleri kullanıldı.Geçen sezon Beşiktaş'a transferolan Hırvat futbolcu, 23 resmi maçta691 dakika forma giyerken 1 gollükkatkı sağladı.

Beşiktaş, Ante Rebic'le
yollarını ayırdı

TrEndyOl Süper Lig ekiplerin-den EMS Yapı Sivasspor Teknik Di-rektörü Bülent Uygun, golcü oyun-cu Rey Manaj'ın bonservis bedeliiçin teklif edilen "6-7 milyon avro-nun" beklentilerini karşılamadığınısöyledi. Uygun, kulüp tesislerindedüzenlediği basın toplantısında ta-kımı gençleştirme adına yönetimolarak karar aldıklarını, bu doğrul-tuda da Hakan Arslan ve Caner Os-manpaşa ile yollarını ayırdıklarınıanımsattı. Kırmızı beyazlı kulübünyeni bir sürece girdiğini vurgulayanUygun, Sivasspor'a uzun yıllaremek veren ve Türkiye Futbol Fede-rasyonu (TFF) yönetim kurulunaseçilen Mecnun Otyakmaz'a da te-şekkür etti. Uygun, sezon sonrası 17futbolcuyla yolların ayrıldığını ve

kadroya şu ana kadar 3 takviyeninyapıldığını dile getirdi.Alex Pritchard, Uros Radakovicve Bekir Turaç Böke'nin transferedildiğini anlatan Uygun, "Yönetici-miz Gökhan Karagöl, İngiltere'ye gi-decek, orada görüştüğümüz 3 fut-bolcu var. Bununla beraber bir Po-lonya macerası yaşayacağız, oradagörüşülen futbolcularımız var." diyekonuştu.Kadroya önemli futbolcular ka-tacaklarına dikkati çeken Uygun,"Bu hafta sonuna kadar inşallah biraksilik olmazsa onları da Sivas'a ge-tirerek yeni sezonda kadromuza ka-tacağız. Belirlediğimiz 15 futbolcu-nun hemen hemen hepsiyle belirlibir aşamaya geldik." ifadelerini kul-landı.

uEFA, bu sezon yeni forma-tıyla oynanacak ŞampiyonlarLigi, Avrupa Ligi ve KonferansLigi'nde normal sezon kura çe-kimlerinin yazılım yardımıylayapılacağını duyurdu.UEFA'dan yapılan açıklamayagöre, 29-30 Ağustos'ta Mona-ko'daki Grimaldi Forum'da ger-çekleştirilecek kura çekimindeözel bir yazılım kullanılacak.UEFA katsayısı sistemine göretakımlar, Şampiyonlar Ligi ile Avrupa Li-gi'nde 4'er, Konferans Ligi'nde ise 6 torba-ya ayrılacak. Birinciden başlayıp dördün-cü torbaya doğru devam edecek kura çe-kiminde takımlar, her torbadan 2'şer ra-kiple eşleşecek. Yeni sistem, ülke koruma-sı ve aynı ülkeden 2'den fazla kulübün eş-leşememesi gibi kura kriterlerini gözete-cek şekilde, eşleşmelerin herhangi bir ça-kışma yaşanmadan gelişigüzel gerçekleş-tirilmesini garanti altına alacak.Yazılım ayrıca iç ve dış sahada oyna-nacak maçlara da karar verecek. Takvim-

de çakışma yaşanmaması amacıyla müsa-baka tarihleri ve başlama saatleri 31Ağustos'ta ilan edilecek.Avrupa futbolunun kulüpler düzeyin-deki bir numaralı organizasyonunda yeniformata göre takım sayısı 32'den 36'yayükseltilerek geleneksel grup aşamasın-dan lig sistemine geçildi.Takımlar, mevcut sistemdeki 3 ra-kiple oynanan 6 grup karşılaşması yeri-ne 8 farklı ekibe karşı 4'ü evinde, 4'üdeplasmanda olmak üzere en az 8 ligmaçı yapacak.Ligi ilk 8'de bitiren takımlar, doğru-

dan son 16 turuna yüksele-cek. Ligi 9 ile 24. sıralardatamamlayan ekipler, son 16turu için iki ayaklı play-offmüsabakaları oynayacak.Bu arada ŞampiyonlarLigi'nde dört yeni konten-jandan biri, UEFA klasma-nında 5. basamakta yer alanülkenin yerel liginde 3. sırayıelde eden takıma gidecek.Bir takım da "ŞampiyonlarYolu"ndan gelerek yerel lig şampiyonlarıarasından turnuvaya katılacak.Diğer iki kontenjan ise Avrupa ku-palarında bir önceki sezon en iyi kolek-tif performansı gösteren ülkenin ekip-lerine verilecek. Takımların önceki se-zon Avrupa'da topladığı puanlar, temsilettikleri ülkenin katılımcı sayısına bö-lünecek. Söz konusu puan hesaplama-sında ilk ikiye giren ülkelerin yerel lig-lerinden Şampiyonlar Ligi'ne katılımhakkı kazanamayan temsilciler, bu ikikontenjanın sahibi olacak.

Jürgen Klopp, teknik 
direktörlük kariyerini 

sonlandırdığını açıkladı
AlmAn teknik direktör Jür-gen Klopp, Uluslararası FutbolAntrenörleri Kongresi'nde yaptı-ğı açıklamada teknik direktörlükkariyerini sonlandırdığını açıkla-dı. Son olarak Premier Lig ekiple-rinden Liverpool'u çalıştıran Al-man teknik direktör JürgenKlopp, teknik direktörlük kariye-rini noktaladığını açıkladı. Başarıantrenör, "Bugün itibarıyla tek-nik direktörlük kariyerim, benimiçin sona erdi. Bu kararı, anlık birhevesle almadım. Genel bir kararoldu. Dünyanın en iyi kulüplerin-de çalıştım. Belki bu kararımıbirkaç ay sonra tekrar konuşabi-liriz" dedi. Liverpool ile 2019'daUEFA Şampiyonlar Ligi şampi-yonluğu, 2020'de Premier Ligşampiyonluğu ve 2021 yılında FACup'u kazanan Klopp, OttmarHitzfeld ve Jupp Heynckes'tensonra Şampiyonlar Ligi şampiyo-nu olmayı başarabilen üçüncü Al-man teknik adam olma başarısınıgöstermişti.

Okçuluk Milli Takımlar Teknik Di-rektörü Yusuf Göktuğ Ergin, son dönemdeelde edilen başarılarla hayalleri gerçeğedönüştürdüklerini söyledi.Yusuf Göktuğ Ergin, AA muhabirineyaptığı açıklamada, Mete Gazoz, Muham-med Abdullah Yıldırmış ve Ulaş BerkimTümer'den oluşan Klasik Yay Erkek MilliTakımı'nın Paris 2024 Olimpiyat Oyunla-rı'nda aldığı bronz madalya dolayısıyla çokmutlu olduklarını ifade etti.Tarihi bir madalya kazandıklarını ak-taran Ergin, "En büyük hayallerimizdenbiriydi. Türk okçuluğu olarak ilk madal-yamıza Tokyo'da ulaşmıştık. Türk okçulu-ğunun olimpiyatlarda sürdürülebilir ba-şarıyı sağlayabileceğini göstermek adınaburada alacağımız bütün sonuçlar önem-liydi ama ülkemize ilk takım madalyasınıhediye etmek çok önemli, çok güzel. Bü-yük gurur duyuyoruz." dedi.Ergin, milli sporcuların performan-sından çok memnun olduğunu anlatarakşunları kaydetti:"Antrenmanlarda, burada karşılaşabi-lecekleri tüm zorlukları onlara yaşatmayaçalışmıştık. Bu hatıraların hepsini geri ça-ğırdılar ve motivasyon aracı olarak kullan-dılar. Hiçbir zaman pes etmeden ve kaybe-deceğimizi düşünmeden rakip sporcularınüzerine baskı kurarak iyi bir sonuç elde et-

tiler. Sonucunda hem burada hem deOlimpiyat Köyü'nde duygusal anlar yaşa-dık. Olimpiyat Köyü'nde bütün kafilemizbizi çok sıcak şekilde karşıladı. Yarışma bi-ter bitmez Sayın Bakan'ımızın (Osman Aş-kın Bak) bizimle birlikte olması, devletimi-zin tamamen arkamızda olduğunu hisset-mek bizim için önemliydi. Bazı şeyleri ba-şarmak güzel ama doğru kişilerle paylaş-madıktan sonra başarının da bir anlamıyok. O anlamda güzel anlar yaşadık."Mete Gazoz'un Paris 2024 OlimpiyatOyunları'na iyi başladığını ve son 16 turu-na yükseldiğini anlatan Ergin, "Mete bura-ya tekrar olimpiyat şampiyonluğu için gel-miş bir sporcu. Bunu yapabilecek kalite veform durumuna sahip. Burada tüm spor-cular çok iyi. Mete, takım müsabakaların-da arkadaşlarına liderlik yapmaya çalışır-ken, performansını bir kenara bırakıp fe-dakarlıkta bulundu. Tekrar özüne döndü-ğünü hep beraber izledik. Bizim için zorolan eleme maçları kolay bitmiş oldu. Ön-cesinden müsabakaların bu kadar kolay

geçeceğini bilseydim, ben de rahat uyur-dum. Umut ediyorum bundan sonrası bi-zim için daha rahat geçer." diye konuştu.Yusuf Göktuğ Ergin, Türk okçuluğu-nun son yıllarda büyük bir ivme yakaladı-ğını vurgulayarak, "Ben başarıyı, kazana-bileceğimize dair beklenti yaratmak ola-rak tanımlıyorum. Sporcular, buraya gel-meden ortaya koydukları performanslabaşarabileceğimize dair müthiş bir bek-lenti yaratıp, tüm Türkiye'nin gözünüüzerimize çevirmişti. Her platformda hal-kımızın bu genç kardeşlerimize yaklaşımıinanılmaz güzel. Onları sürekli destekli-yorlar. Açıkçası bir rüyada yaşıyoruz. Bukadar güzel bir destek ve itici güçle spor-cuların normal performanslarının üzeri-ne çıkmaları işten değil. Bu beklentininyarattığı bir sorumluluk var. Onun stresi-ni yaşıyorum ama her geçen gün sporcu-ların ortaya koyduğu performans beni ra-hatlatıyor." ifadelerini kullandı.Kendisinin de eski bir milli sporcu ol-duğunu hatırlatan Ergin, sözlerini şöyle

tamamladı:"Ben 2008 yılında olimpiyatlara gi-derken kazanmak hiç aklıma gelmemişti.Sadece olimpiyatlara gidiyor olmanınverdiği gururu yaşamıştım. Doğru hazır-landığında Türk sporcusunun başarılı ol-masını engelleyecek hiçbir şeyin olmadı-ğını bilen biri olarak antrenörlük hayatı-ma başladım. Son dönemde sporcuları-mızın elde ettiği başarılar, madalyalar he-pimizi çok gururlandırıyor, mutlu ediyor.Burada Türkiye'ye başka Mete Gazoz'la-rın da olduğunu gösterdik. Mete aldığı al-tın madalya ile bir lokomotif oldu. Şimdionun yanına Türkiye'nin ilk takım madal-yasını getiren Muhammed Abdullah Yıl-dırmış ve Ulaş Berkim Tümer katıldı. Bel-ki ilerleyen günlerde başka kardeşlerimizde bu yolculuğa dahil olacak. Türk halkışundan emin olsun, devletimiz bizi bu şe-kilde destekleme devam ettiği, milletimizbizi bu şekilde bağrına bastığı süreceTürk okçuluğu her alanda ülkeyi en iyi şe-kilde temsil edecektir."

Türk okçuluğunda
"rüya" gerçeğe dönüştü

Futbolda Avrupa kupalarında normal sezon
eşleşmeleri özel bir yazılımla belirlenecek

Sivasspor, Rey Manaj için gelen 
tekliflerden memnun değil

Okçuluk Milli TakımlarTeknik Direktörü Yu-suf Göktuğ Ergin, sondönemde elde edilenbaşarılarla hayallerigerçeğe dönüştürdük-lerini söyledi.
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ODTÜ'nün çip merkezi 
sağlıkta 9 kritik alanda 
yerli çip üretiyor 

TÜBİTAK desteğiyle, ODTÜ Mikro Elek
tromekanik Sistemler (MEMS) Merkezi lider
liğinde 19 üniversite ve araştırma merkezi ile 7 
özel sektör kuruluşunun yer aldığı MAESTRO 
Mikro Medikal Teknolojiler Platformu, hastalık
ların tanı, takip ve tedavisinde yerli çiplerin kul
lanıldığı ve bilimde çığır açması beklenen 9 
farklı projenin geliştirilmesi için göreve 
başladı.ODTÜ Makine Mühendisliği Bölümü 
Öğretim Üyesi ve ODTÜ MEMS Merkezi araştır
macısı Doç. Dr. Ender Yıldırım ile ODTÜ MEMS 
Merkezi Yönetim Kurulu Üyesi ve ODTÜ Elek
trik ve Elektronik Mühendisliği Bölümü Öğre
tim Üyesi Prof. Dr. Haluk Külah, sağlıkta 9 kritik 
teknolojinin geliştirildiği TÜBİTAK 1004
Mükemmeliyet Merkezi Destek Programı kap
samında desteklenen MAESTROMikro Medikal 
Teknolojiler Platformunun çalışmalarına ilişkin 
AA muhabirine açıklamalarda bulundu. 

Yıldırım, çip teknolojilerinin uzun yıllardır 
insan hayatını etkilediğini, otomotiv 
endüstrisinden başlayarak farklı cihazlarla 
insan hayatına dokunduğunu ve artık sağlık bil
imlerinde de oldukça önem kazanmaya 
başladığını vurguladı.Platformda hastalıkların 
tanısında, tedavisinde veya takibinde kullanıla
bilecek çeşitli mikro medikal uygulamalar için 
çipler geliştirdiklerini ifade eden Yıldırım, farklı 
ortaklarla birlikte çalıştıklarını anlattı.Tanı için 
geliştirilen çiplerin kardiyovasküler hastalıklar 
gibi kronik ve kompleks hastalıkların tanısında 
kullanılabileceğini, geliştirmekte oldukları bir 
başka çipin ise akciğer kanserinin hızlı tanısı 
için kullanılabileceğini belirten Yıldırım, şu bil
gileri verdi:"Kronik ve kompleks hastalıkların 
tanı ve takibi için hızlı adım atabilmeyi sağlayan 
çipler geliştiriyoruz. Ayrıca kanser gibi hastalık
ların tedavisine yönelik sistemler üzerinde de 
çalışıyoruz. Bunun için insan vücudu dışında, 
çip içerisinde büyütülen 3 boyutlu hücre 
kültürleri üzerinde ilaçların test edilebildiği 
platformlar geliştiriyoruz." 

ODTÜ MEMS Merkezinin koordinatör
lüğünde 9 teknik proje yürütüldüğüne işaret 
eden Yıldırım, "Bu projeler, TÜBİTAK 1004 
Mükemmeliyet Merkezi Destek Programı kap
samında destekleniyor. Her bir projenin farklı 
bir yürütücüsü var. ODTÜ MEMS olarak iki pro
jenin yürütücülüğünü üstlenmiş durumdayız. 
Bütün platformun koordinasyonu da ODTÜ 
MEMS Merkezi tarafından sağlanıyor. Diğer ku
rumlar da kendi bütçeleri için yine TÜBİTAK 
1004 programı kapsamında sağlanan destekle 
çalışmalarını devam ettiriyor." diye konuştu. 

Projelerinin teknoloji hazırlık seviyesinin 4 
yıl içinde ciddi şekilde yükselmesinin hede
flendiğini belirten Yıldırım, "Projelerden ticar
ileştirilebilecek ürünler çıkmaya başladı. Üç ara 
ürünümüz ticarileşmeye hazır durumda. 4 yıl
lık destek sürecinin sonunda 9 teknik projenin 
çıktıları ticarileşmeye mümkün olduğunca 
hazır hale getirilmiş olacak." dedi. 

"Öncü ülkeler arasında olabilmek 
önemli" 

Prof. Dr. Haluk Külah, merkezde uzun süredir 
mikro medikal teknolojiler üzerine çalışmalar 
yapıldığını, 20 seneyi aşkın zamanda oluşan 
bilgi birikimi, işbirliği ağı ve altyapı sayesinde 
belli bir noktaya gelindiğini anlattı.TÜBİTAK 
1004 programı kapsamında desteklenen Mikro 
Medikal Teknolojiler Platformunda, aralarında 
üniversiteler, hastaneler ve özel sektörden fir
maların bulunduğu 26 farklı kuruluşun bir 
araya geldiğini ve ortak çalıştığını aktaran 
Külah, şöyle konuştu:"Amacımız, ülke için 
katma değeri yüksek yerli ve milli mikro 
medikal çiplerin geliştirilmesi. 9 projenin her 
birinde geliştirilmekte olan yenilikçi teknolo
jiler, ülkemizin yakın zamanda mikro medikal 
teknolojilerde yurt dışına bağımlılığını azalt
mak, kendi kendine yetmesini sağlamak ve bu 
alanda inovasyon kültürünü geliştirmek açısın
dan avantaj sağlayacak." 

"Hayal bile edilemeyen bazı ürünlerin or
taya çıkmasını sağladı" 

Çip teknolojisinin özellikle sağlık alanında 
kullanımına ilişkin Külah, şu değerlendirmel
erde bulundu:"Bu teknoloji, daha önce hayal 
bile edilemeyen bazı ürünlerin ortaya çıkmasını 
sağladı. Örnek olarak kan örneğinden çok 
ender rastlanan hastalıkların erken aşamada 
teşhis edilebilmesi ya da kafa travmalarında 
beyindeki sinyalleri algılayan mikro çipler 
sayesinde birtakım hasarların önceden tespit 
edilmesi mümkün. Kulak içi implantlar gibi biy
omedikal implantların geliştirilmesi çip 
teknolojisine dayanıyor. Günümüzde bunları 
görmeye başladık. Yakın gelecekte daha çok 
göreceğiz. Bu alanda da öncü ülkeler arasında 
olabilmek önemli."TÜBİTAK 1004 programı 
kapsamında geliştirilen platformun 4 yıl 
boyunca yaklaşık 60 milyon lira ile destek
lendiğini bildiren Külah, "ODTÜ MEMS Merkezi 
araştırma programının yönetici kurumu. 
Bunun dışında alt projelerin yürütüldüğü 
yürütücü kuruluşlar var. Bu kuruluşlar 
TÜBİTAK Marmara Araştırma Merkezi (MAM), 
İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsü, Sabancı 
Üniversitesi, Yeditepe Üniversitesi ARGE ve 
Analiz Merkezi, Bıçakcılar Tıbbi Ürünler Sanayi 
ve Ticaret AŞ ve GlakoLens Biyomedikal Biyote
knoloji Sanayi ve Ticaret AŞ. Bu 7 ana kurumun 
yanında, aralarında küçük, orta ve büyük 
ölçekli sanayi firmaları ve üniversitelerimizden 
araştırmacılarımızla birlikte çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz." bilgisini verdi.

Günümüzün siber güvenlik or
tamında her geçen gün artan 
sayıda veri ihlali meydana 
geliyor. Bilgisayar korsanlarının 
bir şirketin verilerine erişe
bilmesinin en yaygın yolları  
otomatik botlar, kimlik avı veya 
hedefli saldırılar yoluyla 
toplanan zayıf ya da çalınmış 
parolalar olarak ortaya çıkıyor. 
Bu tür tehditlere karşı korun
mak için normal kullanıcıların 
kritik hizmetlere girişlerini ko
rumanın yanı sıra işletmeler 
yetkisiz yönetici erişimini önle
mek amacıyla çok faktörlü kim
lik doğrulama uygulayabilir. 
ESET Secure Authentication çok 
faktörlü bir çözüm olarak  bil
gisayar korsanlarının şirketlerin 
sistemlerine erişmesini ve onları 
tehlikeye atmasını çok daha zor 
hale getirecek. 

Kimlik doğrulama sürecinde 
ikinci faktörün kullanılmasının 
önemli olmasının nedeni, genel
likle son müşterilerin tüm 
hesaplarında aynı parolaları kul

lanmasıdır. ESET Secure Authen
tication'ın şirket içi sürümünü 
tamamlayan bu çözüm, herhangi 
bir yerel donanıma ihtiyaç duy
madan herhangi bir işletme türü 
için çok faktörlü kimlik doğrula
manın uygulanmasını çok daha 
kolay hale getiren yeni bir bulut 
tabanlı sürümü olarak 
sunuluyor.  

ESET KOBİ ve MSP Segmenti 
Başkan Yardımcısı Michal 
Jankech, "Kötü parola hijyeninin 
nasıl yıkıcı veri ihlallerine yol 
açabileceğini biliyoruz. Bu ne
denle ESET Secure Authentica
tion'ın bulut sürümüyle 
müşterilerimize üstün iş değeri 
sunmak amacıyla esnek, ölçek
lenebilir, kurulumu kolay ve hep
sinden önemlisi her ölçekteki 
şirket için etkili ve uygun fiyatlı 
bir çözüm sunmayı, toplam 
sahip olma maliyetini azaltırken 
iş verilerinin korunmasını artır
mayı hedefledik" dedi.  ESET Se
cure Authentication, veri 
ihlallerini önlemek ve uyumlu

luk gereksinimlerini karşılamak 
için VPN'ler, Uzak Masaüstü Pro
tokolü, Outlook Web Erişimi, 
işletim sistemi oturum açma ve 
daha fazlası gibi yaygın olarak 
kullanılan sistemlerde MFA'yı 
uygulamak için her büyüklükteki 
işletmeye kolay bir yol sağlıyor. 
Anlık bildirimler, donanım be
lirteçleri, FIDO anahtarları ve 
diğer özel yöntemlerle mobil 
uygulamalar gibi teknolojileri 
destekliyor. 

ESET Secure Authentication'ın 
bulut sürümü, ESET PROTECT 
Elite abonelik katmanı 
aracılığıyla kullanılabileceği gibi, 
fiyatlandırmada herhangi bir 
değişiklik olmaksızın bağımsız 
bir çözüm olarak da kullanıla
bilecek. Bulut sürümünün kul
lanılabilirliği için ESET'in 
birleşik güvenlik platformunun 
merkezi ağ geçidi olan yeni ESET 
PROTECT Hub portalında bir 
hesaba sahip olunması 
gerekiyor. 

   SERKAN ÖZTÜRK

AB üyesi ülkeler tarafından 25 
Mayıs'ta kabul edilen yasa, 12 
Temmuz'da Birliğin Resmi Gazete
si'nde yayımlanmasının ardından 
bugün yürürlüğe girdi. 

 
Dünyanın ilk "Yapay Zeka Yasası" 

olarak bilinen kurallar, aşamalı 
olarak AB üyesi 27 ülkede bu alan
daki düzenlemeleri uyumlu hale 
getirecek. 

 
Temelde AB ülkelerinde kul

lanılan yapay zeka sistemlerinin 
temel insan haklarına ve güven
liğine zarar vermeyecek şekilde 
işlemesi hedefleniyor. 

 
Bu nedenle kurallar, yapay zeka 

sistemlerini topluma zarar verme 
seviyesine göre gruplandırıyor. 
Risk derecesi arttıkça kurallar 
katılaşıyor. 

 
Örneğin, söz konusu sistemlerin 

ulaşım, sınav puanlaması, cerrahi 
işlemler, istihdam prosedürleri, 
banka kredileri için yapılan değer
lendirmeler, vize başvurularının in
celenmesi gibi insan hayatını ciddi 
ölçüde etkileyebilecek, sağlığını 
tehdit edebilecek alanları "yüksek 
riskli" olarak sınıflandırıldı. 

 
Az riskli alanlar ise yapay zeka 

destekli video oyunları veya spam 

filtreleri gibi uygulamaları içeriyor. 
 
AB Komisyonu, halihazırda Bir

lik üyesi ülkelerde kullanılan sis
temlerin büyük çoğunluğunun bu 
kategoriye girdiğini belirtiyor. 

 
Risk derecesine göre yapay zeka 

uygulamalarının kullanımı için 
koşullar belirleniyor, uygulamanın 
dağıtıcıları ve sağlayıcıları ile kul
lanıcılarına düşen sorumluluklar 
da net şekilde tanımlanıyor. 

 
"Kabul edilemez" risk grubuna 

giren sistemler ise tümüyle yasak
lanıyor. Yüz görüntülerinin inter
netten veya kapalı kamera 
sistemlerinden alınması, iş yerinde 
ve eğitim kurumlarında duygu 
tanıma, sosyal puanlama, cinsel 
yönelim veya dini inançlar gibi has
sas verileri çıkarmak için biy
ometrik sınıflandırma yapılması 
yasak kapsamına giriyor. 
İnsan davranışını manipüle eden 

veya insanların zafiyetlerinden 
yararlanan yapay zeka sistemleri 
de yasaklanıyor. 

 
Video, metin, görüntü oluş

turma, başka dilde konuşma, 
hesaplama veya bilgisayar kodu 
yazma gibi çok çeşitli farklı görev
leri yerine getirebilen büyük sis
temlere özel kurallar getiriliyor. 

 
Söz konusu "genel amaçlı yapay 

zeka" sistemlerinin piyasaya 
sürülmeden önce çeşitli şeffaflık 
kriterlerine uymasının sağlanması 
öngörülüyor. 

 
Yapay Zeka Yasası'nı ihlal et

menin cezası ne kadar? 
Kurallara uymayan şirketleri ise 

küresel cirosuna oranlı milyonlarca 
avroluk para cezaları bekliyor. 

 
Örneğin, yasaklı bir teknolojinin 

kullanılması halinde söz konusu 
şirkete 35 milyon avroya ya da 
küresel cirosunun yüzde 7'sine 
kadar para cezası kesilebilecek. 
Başka hükümlerin ihlali duru
munda ise 15 milyon avroya veya 
yine cironun yüzde 3'üne kadar 
para cezaları verilebilir. 

 
Yasa ne zaman tümüyle uygulan

abilir olacak? 
Yasanın bugün yürürlüğe 

girmesinin ardından yasaklar, 6 ay 
sonra uygulanabilir hale gelecek. 

 
Genel amaçlı yapay zeka model

leri için yönetim kuralları ve 
yükümlülükler, 12 ay sonra geçerli 
kılınacak. 

Yasa tüm boyutlarıyla 2 yıl sonra 
uygulanabilir olacak.

Şirketinizin koruma 
kalkanını güçlendirin 

Avrupa Birliği'nin "Yapay Zeka 
Yasası" yürürlüğe girdi 

Siber güvenlik alanında dünya lideri olan ESET, ESET PROTECT 
Platformunun çok faktörlü kimlik doğrulama modülü olan ESET 

Secure Authentication'ın (ESA) bulut sürümünü kullanıma sundu.

Bilim insanlarına göre 
iklim değişikliği olmasaydı 

Akdeniz'deki aşırı sıcak 
hava dalgasının yaşanması 

imkansızdı 
Akdeniz ülkeleri bu ay 40 dereceyi aşan sıcaklıklarla 

mücadele etti. Fas'ta 21 kişi sıcaklıklar nedeniyle hay
atını kaybederken, Portekiz ve Yunanistan'da orman 
yangınları arttı, İtalya ve İspanya'da su kısıtları ve kurak
lıklar yaşandı. Sıcaklar, Fransa'daki Olimpiyat Oyun
ları'nda sporcuların ve izleyicilerin sağlığını riske atacak 
seviyeye ulaştı. 

Uluslararası bilim insanlarının oluşturduğu World 
Weather Attribution (WWA) tarafından yapılan ilişk
ilendirme analizinde, bu ay Avrupa'nın büyük bir kıs
mını ve Kuzey Afrika'yı etkileyen aşırı sıcak hava 
dalgasının iklim değişikliğiyle ilişkisi incelendi. Çalış
mayı İngiltere, ABD, İsveç ve Hollanda'daki üniversite ve 
meteoroloji kuruluşlarından bilim insanları gerçek
leştirdi.Bilim insanları, petrol, gaz ve kömür gibi fosil 
yakıtların kullanımı ve ormansızlaşma gibi insan 
faaliyetlerinin yol açtığı küresel ısınma olmadan bu ayki 
aşırı sıcakların yaşanmasının imkansız olduğunu tespit 
etti. 

Analize göre, temmuz aylarında görülen aşırı sıcaklar 
artık nadir görülen hava olayları olmaktan çıktı. İnsan 
faaliyetleri kaynaklı küresel ısınma nedeniyle ortalama 
sıcaklıkların sanayi devrimi öncesindeki sıcaklık ortala
masına göre 1,3 derece arttığı mevcut iklimde, aşırı sıcak 
temmuz ayları yaklaşık 10 yılda bir olası hale geldi. 

Ayrıca, Avrupa'da hava sıcaklıkları iklim değişikliği ne
deniyle sanayi devrimi öncesindeki sıcaklık ortalamasın
dan 2,5 ila 3,3 derece daha sıcak seyrediyor. 

 
"İklim değişikliği olmasaydı Paris 3 derece daha 

serin ve sporcular için güvenli olurdu" 
Londra Imperial College Grantham Enstitüsü İklim 

Değişikliği ve Çevre Bölümü İklim Bilimi Kıdemli Öğre
tim Görevlisi Friederike Otto, analize ilişkin değer
lendirmesinde, iklim değişikliğinin olimpiyatları da 
vurduğunu belirtti. 

Otto, "Dünya, sporcuların 35 derece sıcaklıkta nasıl 
bunaldığını izledi. Eğer atmosfer fosil yakıtların yakıl
masından kaynaklanan emisyonlarla aşırı yüklenmemiş 
olsaydı, Paris yaklaşık 3 derece daha serin ve spor için 
çok daha güvenli olurdu. Ayrıca, ne yazık ki Akdeniz'deki 
pek çok insan buz torbası, klima ya da iş yerinde serin
leme molası gibi lükslere sahip değil. Bu insanlar için 
aşırı sıcaklar ölüm anlamına gelebilir." ifadelerini kul
landı. 

Londra Imperial College Grantham Enstitüsü İklim 
Değişikliği ve Çevre Bölümü Araştırmacısı Mariam 
Zachariah da Akdeniz'i kavuran tehlikeli sıcaklığın iklim 
değişikliğinin boyutlarını gözler önüne serdiğini dile ge
tirdi. 

Zachariah, "Avrupa, diğer kıtalara göre iki kat daha 
hızlı ve hatta iklim modellerinin öngördüğünden daha 
hızlı ısınıyor. İklim değişikliği uzak bir tehdit değil." 
değerlendirmesini yaptı.
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